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Dióssi Csaba a feleségével együtt volt szavazni

Dióssi Csaba regnáló polgár-
mester a Szeretünk Dunake-

szi Egyesület, Dunakeszi Odateszi 
Egyesület és a  Fidesz-KDNP támo-
gatásával indult a polgármester vá-
lasztáson, aki a voksoláson megje-
lent választópolgárok 59,56 százalé-
kának (11 749 fő) a szavazatát nyer-
te el, aminek köszönhetően október 
1-jével kezdődően újabb 5 éves ön-
kormányzati ciklusban ő vezeti a 
várost. 

Tonzor Péter, a DK városi elnö-
ke a DK, az MSZP, a Párbeszéd-
ZÖLDEK, a Nép Pártján, az LMP-
Zöldek összefogás támogatásával 
indult a polgármester választáson, 
akire a választópolgárok 25,01 szá-
zaléka (4934 fő) voksolt. 

Cseresznyés Csilla, a Momentum 
városi elnöke a Közösen Kesziért 
Egyesület színeiben indult a polgár-
mester választáson, akire a válasz-
tópolgárok 8,52 százaléka (1681 fő) 
szavazott.  

Bilinszky Ferenc, a Békés Nemzet 
Egyesület polgármesterjelöltje 4,20 
százalékos (829 fő) eredményt ért el.

Az ötödik polgármesterjelölt Sza-
bó Balázs, a Megyei Jogú Városért 
jelöltje volt, aki a választópolgárok 
2,71 százalékának (534 fő) támoga-
tását nyerte el. 

Az öt polgármesterjelölt közül a 
győztes Dióssi Csaba mellett az ok-
tóber 1-jén hivatalba lépő 15 fős új 
képviselő-testület tagja lesz a kom-

penzációs listán elért eredmény 
alapján Bilinszky Ferenc, Cseresz-
nyés Csilla, és Tonzor Péter is. 

Az új képviselő-testület tagja lesz 
Gulyás Márta is, aki körzeti kép-
viselőjelöltként a DK, az MSZP, a 
Párbeszéd-ZÖLDEK, a Nép Pártján, 
az LMP-Zöldek összefogás kompen-
zációs listán elért eredménye alapján 
jutott képviselői mandátumhoz.   

A város 10 egyéni önkormányza-
ti képviselői körzetében 9 körzet-
ben Dióssi Csaba csapatának jelöltjei 
győztek. A 2019-es önkormányzati 
választással ellentétben az ellenzék 
egyetlen egyéni választókörzetben 
sem tudott győzni. Egyedül, a 6. szá-
mú körzet független önkormányza-
ti képviselője, Hircz Tamás kapott 
újabb 5 évre felhatalmazást a válasz-
tópolgároktól. 

A egyéni körzetek győztesei:
1. körzet: Csoma Attila, 2. kör-

zet: Juhos Márton, 3. körzet: Sza-
bó József, 4. körzet: Seltenreich Jó-
zsef, 5. körzet: Nyíri Márton, 6. kör-
zet: Hircz Tamás (független) 7. kör-
zet: Benkő Tamás, 8. körzet: Pethő 
Krisztián, 9. körzet: Sipos Dávid, 
10. körzet: Juhász Ádám. 

A Pest Vármegyei Közgyűlésben a 
Fidesz-KDNP 21, a Momentum 10, a 
Mi Hazánk 8, a DK 7 mandátummal 
rendelkezik. 

(Vetési)
Fotó: Kovács Zsolt és 

KesziPress

Dióssi Csaba polgármester fölényes 
választási győzelmet aratott

A régi-új polgármester kétharmados többséggel vezetheti a várost

Voks 2024

A Nemzeti Választási Iroda adatai alapján a 
2024. június 9-i polgármester és önkormányzati 
képviselő, valamint az európai uniós parlamenti 
választás napján 33 249 választópolgár szerepelt 
a névjegyzékben Dunakeszin.  A választáson 20 
304 fő (61,07 százalék) jelent meg, a 20 311 leadott 
szavazatból 19 727 volt érvényes.  
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A 2024. október 1-jén hivatalba lépő önkormányzati képviselő-testület tagjai 
és az öt nemzetiség  mandátum átadón megjelent képviselői

ÁTVETTÉK MEGBÍZÓ - 
LEVELÜKET A DUNAKESZI 
KÉPVISELŐ-TESTÜLET TAGJAI

Dr. Pál Lajos köszöntő szavai 
után gratulált az újraválasztott 

polgármesternek, az önkormányza-
ti képviselő-testület tagjainak és a 
nemzetiségi önkormányzati képvi-
selőknek a június 9-i választáson el-
ért sikerükhöz. Mint fogalmazott je-
lentős részvétellel megtartott válasz-
táson elért eredményükkel legitim és 
erős támogatással kezdhetik el kép-
viselői tevékenységüket, melyhez sok 
sikert kívánt.

A Helyi Választási Bizottság elnö-
ke bejelentette, hogy az önkormány-
zati választás – a dunakeszi hagyo-
mányokhoz híven – demokratikus 
és kulturált volt. „A választási bi-
zottságnak viszonylag kevés dolga 
volt a kifogások és a panaszok elbí-
rálása kapcsán. Egy esetet leszámít-
va teljesen a demokratikus keretek 
között tudtuk tartani ezt a választási 
folyamatot” – ismertette dr. Pál La-
jos, aki köszönetet mondott a közel 
két hónapos szakmai munkáért a vá-
lasztási bizottság tagjainak, a válasz-
tási iroda munkatársainak, a válasz-
tási iroda tevékenységét irányító dr. 
Spiegelhalter Renáta jegyzőnek. 

A Helyi Választási Bizottság elnö-
ke fontosnak tartotta kiemelni, hogy 
a választási bizottság tagjai kizárólag 
a szakmai, törvényességi szempon-
tokat betartva végezték tevékenysé-
güket.

Külön köszönetet mondott a sza-
vazatszámláló bizottságok tagjai-
nak, akik – mint fogalmazott – „hi-
hetetlenül sokat dolgoznak ilyenkor, 
késő éjszakába nyúlóan számolják a 

szavazatokat, és nem utolsó sorban 
ők azok, akik ott helyben gondos-
kodnak arról, hogy a választás törvé-
nyesen és rendben zajlott.”

Dr. Pál Lajos a rövid köszöntő be-
széde után elsőként a választáson kö-
zel 60 százalékos eredménnyel győz-
tes Dióssi Csaba polgármesternek 
adta át a megbízólevelet, aki október 
1-jével kezdődően a negyedik pol-
gármesteri ciklusát kezdheti el a vá-
ros élén. 

Ezt követően az egyéni választó-
körzetben győztes önkormányza-
ti képviselők vehették át a megbízó-
levelüket. Név szerint: Csoma At-
tila, Juhos Márton, Seltenreich Jó-
zsef, Szabó József, Nyíri Márton, 
Hircz Tamás, Benkő Tamás (nem tu-
dott jelen lenni), Pethő Krisztián, Si-
pos Dávid, Juhász Ádám. Kompen-
zációs listán mandátumhoz jutott: 
Bilinszky Ferenc, Tonzor Péter, Gu-
lyás Márta és Cseresznyés Csilla.

A június 9-i választás eredmé-
nyeként öt nemzetiségi önkor-
mányzat alakulhat meg a városban, 
melynek jelen lévő tagjai személye-
sen vehették át a megbízólevelüket.

Német nemzetiségi képviselők: 
Tóth Tamás, Majer Tamás, Pethő 
Krisztián, Salamon Zsolt, Várko-
nyi Kurszán.

Bolgár nemzetiségi képviselők: 
Jordanov Zoltán, Kirov Gábor, 
Schmidt Péterné.

Ukrán nemzetiségi képviselők: 
Mecsei Mona, Ignácz Viktória, 
Paksa Eleonóra

Roma nemzetiségi képviselők: 

Nyári Bianka, Nyári Szabina Bar-
bara, Bakos Anita.

Lengyel nemzetiségi képviselők: 
Kocsis Dániel Attila, Szabó Balázs, 
Téglás-Papp Richárd

A képviselői megbízólevelek át-
adása után a régi-új polgármester, 
Dióssi Csaba gratulált a képviselői 
mandátumot elnyert hölgyeknek 
és uraknak. 

- A választási törvény előírá-
sainak megfelelően a korábbi vá-
lasztásoktól eltérően a június 9-én 
megválasztott polgármester és az 
új képviselő-testület mandátu-
ma október 1-jével veszi kezdetét. 
Ezért majd október elején ünne-
pélyes keretek között teszünk es-
küt – mondta a regnáló polgármes-
ter, aki mindenkinek eredményes 
munkát kívánt.    

(Vetési)
Fotó: Kovács Zsolt

Június 21-én átvették meg-
bízólevelüket az október-

ben megalakuló dunakeszi 
önkormányzati képviselő-

testület tagjai, miután a 
június 9-i választás ered-
ménye jogerőre emelke-

dett. A Városháza tanács-
termében dr. Pál Lajos, a 

Helyi Választási Bizottság 
elnöke köszöntötte az 

újraválasztott Dióssi Csaba 
polgármestert, a városi 

önkormányzati képvise-
lő-testület megválasztott 

tagjait és az öt nemzetiségi 
önkormányzat képviselőit.

Dr. Pál Lajos 
gratulál az 
újraválasztott 
Dióssi Csabának
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Mi az újabb választási győzelem 
sikerének a titka? – kérdeztük 

Dióssi Csaba polgármestertől.

- Számomra alapvetés a folyama-
tos és konstruktív párbeszéd a la-
kossággal, a közös gondolkodás, a 
többség igényeit kiszolgáló célok 
kijelölése, és azok hatékony és gaz-
daságos megvalósítása. 2010 óta a 
város élén mindvégig ebben a szel-
lemben vezettem az önkormány-
zatot, így dolgoztunk együtt a vá-
rosi intézményekkel. Mindenna-

pi tevékenységünkben kiemelt he-
lyet foglal a város érdekeinek szem 
előtt tartása, a párbeszédre épülő 
együttműködés a mindenkori kép-
viselő-testülettel, a lakossági szem-
pontok maximális figyelembe vé-
tele, a korrekt szakmai kapcso-
lat fenntartása a kormányzati sze-
replőkkel és a város országgyűlési 
képviselőjével. 

- Dunakeszit – különösen az 
utóbbi években – a látványos fejlő-
dés jellemzi, országos szinten is ki-
emelkedő beruházások sokasága 
valósult meg a közel ötvenezres vá-
rosban Az eredmények azt mutat-
ják, hogy a sikeres vezető mellett 
egy kiváló csapat áll. A jövőben is a 
jól bevált szakmai struktúra szerint 
kívánja vezetni a várost? 

- 2010 óta a közös összefogásra 
koncentrálva, a pártpolitizálás mel-
lőzésével működik az önkormány-
zat képviselő-testülete, amit együtt-
működési megállapodás formájá-
ban mindannyian aláírtunk. Bízom 
benne, hogy az október 1-jén hiva-
talba lépő új képviselő-testület va-
lamennyi tagja is ebben a szellem-
ben dolgozik majd a városért. Ab-
ban is bízom, hogy mindenki saját 
tehetségével, szorgalmával, munká-
jával, ötleteivel a város javát szolgál-
ja majd, amihez minden szervezeti 
és gazdasági háttér biztosított. 

- Az október elsején kezdődő új 
önkormányzati ciklusban mi a leg-
főbb célkitűzése az önkormányzat-
nak, polgármesterként milyen célok 
megvalósítására fókuszál?

- Az elmúlt három önkormány-
zati ciklusban, 2010 óta tudatosan 
szervezett munkával sikerült bepó-
tolni a város korábbi elmaradása-
it, a fejlesztésekkel, beruházások-
kal utolértük magunkat, teljesültek 
a lakossági elvárások. Az egykori al-

vóvárosból egy pezsgő, gazdag kul-
turális és sportélettel büszkélkedő 
Dunakeszin élhetünk. Közös össze-
fogással és munkával sikerült elér-
nünk, hogy igazi közösség jött lét-
re a városban. Ezt tartom a legna-
gyobb értéknek, amit a jövőben is 
szeretnénk megőrizni. Emellett a 
következő ciklusban előtérbe kerül-

nek olyan igények megoldása, me-
lyekre eddig nem volt energiánk. 
Kiemelt feladatként kezeljük a köz-
lekedés „finomítását”, a közterüle-
teink gondozását, a zöldkörnyezet 
bővítését, az intézményeink magas 
színvonalú működtetését, az új le-
hetőségek feltárását, hogy csak né-
hányat említsek. Jó érzéssel mond-
hatom, hogy a legnagyobb fejleszté-
sek már elkészültek, de ezzel együtt 
lesz még egy-két látványos beruhá-
zás. Úgyis mondhatnám, hogy most 
az „aprómunka” jön, ami bár sok-
szor nem annyira látványos, de na-
gyon fontos ahhoz, hogy mindany-
nyian minőségi életet élhessünk a 
városban.

 Vetési Imre

Dióssi Csaba: legnagyobb értéknek azt tartom, 
hogy igazi közösség jött létre Dunakeszin

Dióssi Csaba október 1-jén a negyedik polgármesteri cik-
lusát kezdheti el a fölényes, közel 60 százalékos választási 
eredménnyel elért győzelmének köszönhetően, akinek a 
csapatában induló képviselőjelöltek a tíz egyéni választó-
körzet közül kilencben győztek. A választópolgárok felha-
talmazásának köszönhetően a régi-új polgármester kéthar-
mados többséggel vezetheti a várost újabb öt esztendőn át. 

Az eredmények azt 
mutatják, hogy a sikeres 
vezető mellett egy kiváló 

csapat áll

Az egykori alvóvárosból
egy pezsgő, gazdag 

kulturális és sportélettel 
büszkélkedő 

Dunakeszin élhetünk. 
Közös összefogással 

és munkával sikerült 
elérnünk, hogy igazi 

közösség jött létre 
a városban
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– Milyen szempontok határozzák meg a ter-
vezett fejlesztések irányait térségünkben, és 
azon belül Dunakeszin?

– Amióta a térség országgyűlési képviselő-
je lettem, gyakorlatilag nem volt olyan perc, 
amikor a régió településeinek valamelyikén 
ne lett volna folyamatban legalább egy fejlesz-
tés, de általában több is párhuzamosan való-
sul meg egyszerre. Folyamatosan zajlanak a 
munkálatok az egész körzetben, ahogy Du-
nakeszin, ugyanúgy Csomádon, Csömörön, 
Erdőkertesen, Fóton, Gödön és Veresegyhá-
zon is, ugyanakkor pedig mindig gondolunk 
a további lépések tervezésére is.  Meggyőző-
désem, hogy csak olyan beruházásokat kell 
megvalósítanunk, amelyek itt helyben talál-
koznak a lakosság reális igényeivel. Ugyanak-
kor pedig nagyon fontos az is, hogy a külön-
féle közösségépítő rendezvényeinek meg tud-
juk tartani, mert az erős közösségek jelentik a 
fejlődés zálogát. Éppen ezért is örülök annak, 
hogy a Dunakeszi Alsó Fejlődéséért Kultu-
rális Egyesület a Lecsófőzőverseny megszer-
vezése nyert el támogatást a napokban. Ez a 
rendezvény ugyanis segíti a helyi lakosok kö-
zösségi életének építését.

– A másik pályázati nyertesünk pedig egy 
művészeti produkció. Ezt hogyan értékeli?

– Igen, a Dunakeszi Szimfonikus Zenekar 
nyerte el pályázati forrásokból a szükséges tá-
mogatást A Szent Korona országa című tör-
ténelmi oratórium augusztus 20-i bemutatá-
sára, ami Kaszás Géza, Gulya Róbert és Var-
ga Tibor több éves munkájának gyümölcse. 
Nagyszabású produkció készül tehát a város-
ban Szent István ünnepére, az oratóriumban 
ugyanis a szólisták mellett mintegy hatvan-

tagú szimfonikus zenekar vesz részt, és két-
száz fős vegyes- és gyermekkar lép színpad-
ra. Örömteli dolog, hogy térségünkben, és itt 
helyben, Dunakeszin, ilyen kiváló minőségű, 
országos jelentőségű művészeti produkciók 
készülhetnek, hiszen ez egyúttal azt is szem-
léletesen jelzi számunkra, hogy az itt élő mű-
vészek hazánk művészeti életének csúcsán 
vannak. Ezzel pedig olyan dicsőséget szerez-
hetnek a településnek, ami megerősítheti ki-
érdemelt helyünket az ország élvonalában.

– Úgy tudjuk, hogy hamarosan újabb ad-
minisztrációs könnyítés segíti a kisgyerme-
ket nevelő családokat. Mi ennek a lényege?

– Igen, július elsejétől egy újabb adminiszt-
rációs könnyítés segíti hazánkban a kisgyer-
meket nevelő családokat, aminek köszönhe-
tően egyszerűsödik és felgyorsul a gyes ügy-
intézése. Ezzel kapcsolatban nagyon fontos 
felhívnunk a figyelmet arra, hogy a magyar 
kormány a tartós háborús helyzetben is meg-
védi és fenntartja a családtámogatásokat, sőt, 
folyamatosan dolgozik azon is, hogy eze-
ket minél kevesebb adminisztrációs eljárás-
sal vehessék igénybe az érintettek. Ennek ré-
szeként július elsejétől tovább egyszerűsítjük 
és gyorsítjuk a gyermekgondozást segítő el-
látás, vagyis a gyes megállapítását. A válto-
zás értelmében a gyermekgondozási díjra, te-
hát a gyedre jogosult szülőknek az ellátás le-
járta után nem kell majd a hivatalokban sze-
mélyesen megjelenniük és kérelmezniük a 
gyest, mert mostantól annak megállapítása 
és folyósítása automatikusan, úgymond hi-
vatalból elindított eljárásban történik majd. 
Az intézkedés jelentős adminisztrációs köny-
nyítést jelent a kisgyermeket nevelő családok-
nak. A módosításnak köszönhetően ugyan-
is nem kell majd a gyest kérelmeznie annak 
a szülőnek, aki gyedben részesült a gyermek 
második életévének, ikergyermekek esetén 

a harmadik életévének betöltéséig. Ebben az 
esetben ugyanis az illetékes kormányhivatal 
az egészségbiztosító által szolgáltatott adatok 
alapján hivatalból állapítja majd meg az ellá-
tást. Július elseje után csak abban az esetben 
kell benyújtani a gyes iránti kérelmet, ha nem 
az a szülő kérelmezi, aki gyedben részesült. A 
kérelem elektronikus úton ügyfélkapun ke-
resztül is benyújtható.

– Ha megvizsgáljuk az intézkedés részlete-
it, akkor mire számíthatnak a kisgyermekes 
szülők mindennek nyomán? 

– Felhívnám a figyelmet arra, hogy az im-
már tíz évvel ezelőtt bevezetett gyed extra in-
tézkedéscsomagnak köszönhetően több kü-
lönböző korú gyermek után egy időben is jár-
hatnak a gyermekgondozási ellátások, vagyis 
a csecsemőgondozási díj, azaz a csed, vala-
mint a gyed és a gyes. Ez is fontos lehetőséget 
jelent a kisgyermekeket nevelő családok szá-
mára. Emellett pedig a gyermek féléves korá-
tól időkorlátozás nélkül dolgozhatnak a szü-
lők akár a gyed és a gyes folyósítása mellett 
is. A július elsején életbe lépő adminisztráci-
ós intézkedés így újabb könnyebbséget jelent 
majd a kisgyermeket nevelő, és akár a gyed, 
a gyes folyósítása mellett munkát végző szü-
lőknek. Meggyőződésem, hogy térségünkben 
csakúgy, mint Csömörön, nagyon sokan élve-
zik majd a hasznát és az előnyeit ennek az in-
tézkedésnek is, ahogyan azt a korábban beje-
lentett családpolitikai döntéseink esetében is 
tapaszthattuk. A magyar kormány a legne-
hezebb időszakban is fenntartja az összetett 
családtámogatási rendszert, mi ugyanis elha-
tároztuk, hogy otthonteremtési támogatás-
sal, intézményi beruházásokkal, továbbá az 
Európában egyedülálló családi adókedvez-
ménnyel segítjük a szülőket, és megerősítjük 
a magyar családokat.

Szabó Palócz Attila

MEGERŐSÍTJÜK KIÉRDEMELT 
HELYÜNKET AZ ORSZÁG ÉLVONALÁBAN

Tuzson Bence: Csak olyan beruházásokat kell megvalósítanunk, 
amelyek itt helyben találkoznak a lakosság reális igényeivel

Minden apró lépés, amit megteszünk előre a közösség érdekében, az a közös sike-
rünk és eredményünk, mindannyian egyaránt büszkék lehetünk rá – mondta el 
a lapunknak adott interjúban Tuzson Bence, térségünk országgyűlési képviselője, 
hazánk igazságügyi minisztere, aki beszélt arról is, hogy egy újabb adminisztrá-
ciós könnyítésnek köszönhetően a kisgyermeket nevelő családok számára július 
elsejétől egyszerűsödik és felgyorsul a gyes ügyintézése. Kiemelte azt is, hogy a 
Dunakeszi Szimfonikus Zenekar A Szent Korona országa című történelmi ora-
tórium augusztus 20-i bemutatására nyerte el pályázati forrásokból a szükséges 
támogatást, ami Kaszás Géza, Gulya Róbert és Varga Tibor több éves munkájának 
gyümölcse. Mint mondta, az elmúlt években már számtalanszor volt alkalma meg-
tapasztalni annak az összefogásnak és összetartásnak a teremtő, kreatív erejét, ami 
az egész régiónkat, és azon belül Dunakeszit is jellemzi.
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A legújabb kislabor-készüléket Nyíri Márton és Dióssi Csaba 
adta át a dr. Bártfay Anikó háziorvosnak

Ezúttal a Tábor utcai rendelő kapta 
meg a kislabor gépet. Dr. Bártfay 

Anikó az átadón kiemelte, különösen 
a PSA mérés lehetőségének örül, mert 
ezt csak urológiai vizsgálat után kér-
heti a szakorvos és sok esetben hosz-
szan kell várni az eredményre. Ez-
zel a teszttel 2 csepp vérből és más je-
lek figyelembe vételével kiszűrhető a 
prosztatarák. “Nagyon nagy gyakor-
lati haszna van ennek a gépnek, segít 
a gyors diagnózis felállításában. Na-
gyon sokféle tesztet lehet végezni, szá-
munkra a leghasznosabb a CRP, amely 
a gyulladásos folyamatokat jelzi. De 
tudjuk vizsgálni a cukorbetegeket, és 
könnyebb eldönteni, hogy szükséges-e 
antibiotikum a páciens kezeléséhez. 
A D-dimer teszt például a mélyvénás 
trombózis esetén nyújthat segítséget, 
amely akár életmentő is lehet” – rész-
letezte a háziorvos. 

Dióssi Csaba polgármester a sajtónak 
elárulta, még ebben a hónapban adják 
át a negyedik felnőtt háziorvosi rende-
lőnek is a következő kislabor gépet, a 
Fóti úton. „Várjuk az orvosok tapaszta-
latait, de a páciensek véleményére is kí-
váncsiak vagyunk. Folyamatosan sze-
rezzük be azokat a gépeket, amelyek 
hozzájárulnak ahhoz, hogy csökkenjen 
az orvos-beteg találkozások száma és 
gördülékennyé váljon az ellátás. Min-
den olyan gép beszerzését támogatjuk, 
ami csökkenti a labor terheltségét, ezál-
tal hozzájárul a várólisták csökkenésé-
hez” – mondta a polgármester. Az ön-

kormányzat az orvosokoknak egy évre 
elegendő tesztet is biztosít, hogy így ga-
rantálja a díjmentes és azonnali vizsgá-
lat lehetőségét.

Minőségi előrelépés az esetkocsi ér-
kezése a Dunakeszi Mentőállomás-
ra. Az orvosi ügyelet megszűnésekor 
Dióssi Csaba tárgyalásokba kezdett az 
Országos Mentőszolgálattal a jobb el-
látás érdekében és ígéretet kapott az 
esetkocsira, ami július 1-jén meg is ér-
kezett a városba. Eddig 1 mentőautó 
látta el a szolgálatot naponta, így már 
két autó áll a dunakesziek és a környék 
rendelkezésére, magasabb szintű fel-
szereltséggel.

Ebben már van pacemakerezésre is 
alkalmas Lifepak15-ös defibrillátor a 
hozzá tartozó monitorral, gyermekek 
lélegeztetésére is alkalmas komputer-
vezérelt lélegeztető gép, CD-táska élet-
fontosságú gyógyszerekkel, AB-táska 
légútbiztosító eszközökkel. A mentő-
autó felszerelése lehetővé teszi kisebb 
sebészeti beavatkozások, akár gége-
metszés, mellkasfelnyitás vagy csá-
szármetszés elvégzését is. A jármű 15 
perces távolságban biztosítja majd a 
sürgősségi mentést a környékünkön.

„Azt gondolom, hogy a város szem-
pontjából ez egy fontos előrelépés. 
Most már hónapok óta várunk erre 
az átadóra, hiszen jó ideje tervezget-
tük a mentőállomás bővítését. Nem-
csak plusz, hanem emelt szintű kapa-
citás fog a dunakesziek rendelkezésére 
állni, ami a lakosság biztonsági érzetét 
nagyon növelheti. Bár ez egy átmene-
ti helyszín, ami addig működik, amíg 
elkészül a rendőrkapitányság mellett a 
mentőállomás. Ez az átmeneti helyszín 
is minden szempontból megfelel, ez is 
lehet az oka annak, hogy ilyen magas 
színvonalú gépjárművel bővül a szol-
gáltatás. Köszönöm a mentős kollé-
gáknak, hogy nap mint nap vigyáznak 
a dunakesziek egészségére, ha baj van, 
akkor itt vannak. Ez rendkívül fontos 
pillanat Dunakeszi egészségügyének 
az életében. Az esetkocsi 15 perces tá-
volságban biztosítja majd a sürgősségi 
mentést a környékünkön” – mondta az 
átadón a polgármester.

Szeredi Helga
Fotó: Kovács Zsolt

Esetkocsi és újabb kislaborgép = 
minőségibb betegellátás Dunakeszin

Tovább fejlődött a betegellátás Dunakeszin, esetkocsit kapott a mentőállomás és újabb há-
ziorvosi rendelő számára vásárolt kislabor gépet Dunakeszi Város Önkormányzata. Ezzel 
már három háziorvosi és három gyermekorvosi rendelő lett felszerelve olyan eszközzel, 
amellyel csökkenthető a vérvételre várakozók száma és azonnali diagnózis is felállítható, 
így rögtön megkezdődhet a páciens célzott kezelése.
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Sipos Dávid 
alpolgármester 
és Caramel

Új vezetője lesz 
a programirodának?

Előző lapszámunkban számol-
tunk be arról, hogy Sipos Dá-
vid alpolgármester 6 éve ve-

zeti már a Dunakeszi Programiro-
dát. A minap új fejleménnyel talál-
koztunk: olyan munkatársat keres 
a Programiroda, aki teljeskörűen 
részt tud venni a programiroda 
munkájában. Legyen jártas a ren-
dezvényszervezésben, a kommuni-
kációban, a közösségi média hasz-
nálatában, de még a képszerkesztő 
programokat is ismerje, legyen kre-
atív és bírjon jó humorérzékkel. Ez 
számunkra azt feltételezi, vezetőt 
keresnek. Megkerestük a program-
iroda jelenlegi vezetőjét, aki gya-
núnkat igazolta. „Ahogy a dunake-
sziek is tapasztalják, évről évre egy-
re nagyobbak a rendezvényeink, ez 
pedig minden poszton teljes embert 
kíván. Eddig az alpolgármester-
ség mellett láttam el ezt a feladatot, 
de polgármester úr kifejezett kéré-
se, hogy korábbi polgármesteri ta-
nácsadói és kabinetvezetői tapasz-
talataimmal őt segítsem a jövőben. 
Miután a korábbi két alpolgármes-
ter helyett már csak egy van és ko-
rábban az általános helyettes nem 
én voltam, így nekem a feladataim-
hoz nagyrészt a programiroda és 
a hozzá kapcsolódó feladatok tar-
toztak. Ez most megváltozott, hi-
szen polgármester úrral közösen 
tartunk megbeszéléseket és a ko-

rábbiaknál szerteágazóbb felada-
tokkal bíz meg. Ehhez pedig min-
den időmre és figyelmemre szükség 
van” – mondta lapunknak az alpol-
gármester.

Mint megtudtuk, a meghallgatá-
sok már elindultak, de változás leg-
hamarabb ősztől várható. A város és 
az év legnagyobb helyi rendezvényé-
nek, a Dunakeszi Fesztnek a szer-
vezése már javában folyik, ezt még 
mindenképpen Sipos Dávid vezeté-
sével szervezi a programiroda. Bár-
ki is lesz a befutó, idő kell majd neki, 
hogy átlássa a folyamatokat, átérez-
ze a rendezvényeket. „Mindenkép-
pen úgy hozzuk meg a döntést, hogy 

SIPOS DÁVID ALPOLGÁRMESTER EGY IDEJE ÁLTALÁNOS HELYETTESKÉNT, IMMÁR SZOROSABB EGYÜTTMŰ-
KÖDÉSBEN DOLGOZIK DIÓSSI CSABA POLGÁRMESTERREL.

a megfelelő személy kerüljön az iro-
da élére, hiszen a dunakeszi rendez-
vények országosan is híresek már, 
és ezt a minőséget, fejlődést tartani 
fogjuk. Polgármester úr is várako-
zással tekint a jövőbe, egy friss veze-
tés, más szemlélet biztosan előre len-
díti a munkát. A dunakesziek érez-
ni fogják, hogy minden olajozottan 
működik tovább. Az együtt gondol-
kodás, ötletelés is megmarad és ter-
mészetesen én is segíteni fogom az 
új vezető munkáját” – magyarázta 
Sipos Dávid.

Intenzív fél év van a programiro-
da mögött, de az előttünk álló idő-
szak is sok izgalmas és érdekes prog-
ramot tartogat. Jövő hétvégén Jam 
Jazz Fesztivál, de egész nyáron fut 
a Mozdulj, Dunakeszi!, amin idén 
még nem kellett eső miatt egy alkal-
mat sem lefújni. Ha végig így ma-
rad, azzal rekordot döntenek. Idén 
41 nap a terv 3 hónap alatt. „Szept-
ember első hétvégéjén jön a Duna-
keszi Feszt, sokak örömére és kí-
vánságára visszavisszük a Katona-
dombra. Családiasabb a hangulat 
és könnyebben megközelíthető. Fel-
lép a Valmar, T-Danny, az Irie Maf-
fia, Korda György és Balázs Klári 
is, és még egy komoly fellépővel ál-
lunk épp a szerződéskötés előtt. Ha-
marosan ezt is eláruljuk és a részle-
tes programmal is jelentkezünk” – 
árulta el a programiroda vezetője.

E lapszámban adunk hírt az au-
gusztus 20-i rendezvényről is, amely 
idén egy külsős szervezés. Kaszás 
Géza színművész írt és vitt színpad-
ra egy monumentális zenei művet, A 
szent korona országa című oratóriu-
mot. Így ezt az eseményt most nem 
a Dunakeszi Programiroda szervezi, 
de mindenben segítik a rendezvényt 
és az önkormányzat is támogatja a 
produkciót. A Katonadombon vár-
ják majd az ünneplőket.

Szeredi Helga
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körzeti 
képviselőink jelentik

Kérem, engedjék meg, hogy röviden 
összefoglaljam a révdűlői körzet elmúlt 
havi eseményeit, történéseit.

A hónap folyamán zajlottak ha-
zánkban az önkormányzati választá-
sok, amelyen magas részvétel mellett 
a szavazatok 60,2%-ának megszerzésé-
vel ismét képviselői mandátumot nyer-
tem. A rám esett több mint 1300 szava-
zat és a magas szavazati arány egyrészt 
visszaigazolja az elmúlt években elvég-
zett munkát, másrészt pedig még jobb 
munkára sarkall. Köszönöm a bizalmat 
és a kampány során a sok értékes talál-
kozást. Igyekszem megszolgálni a bi-
zalmat. A választási plakátjaimat a sza-
bályoknak megfelelően június 16-án 

beszedtem a közterületekről. Az új kép-
viselő-testület október 1-jén kezdi meg 
a munkáját, addig még a jelenlegi tes-
tület látja el a folyamatban lévő ügye-
ket.

Június elején komoly árhullám vo-
nult végig a Dunán, amely június 8-án 
tetőzött városunknál és hosszan tartó 
tetőzés után vonult csak vissza. Az ár-
hullám nem volt olyan magas, mint ka-
rácsonykor, de a Duna sor a révtől a 38-
as számig víz alá került, ugyanígy a vá-
rosi strand is. Homokzsákokkal a Duna 
sor 24-25. számnál védekeztünk. A Kis-
csurgó gyaloghídját ezúttal nem emel-
te meg a víz, itt használt a híd lábainak 
a bebetonozása és a híd egyes pontjai-
nak a lesúlyozása. Az árhullám levonu-
lása után megkezdődött a vízzel borí-
tott területek takarítása. A legrosszabb 
a helyzet a strand sétányon volt, ahol a 
legtovább időzött a víz és 20-30 cen-
tis iszapot kellett letakarítani a sétány-
ról. A strand játszóterét, a Madárlátta 
játszóteret és a Kiscsurgó játszóteret is 

zárva kellett tartani egy időre a játékok 
fertőtlenítése, valamint a homok, mulcs 
és kavicsréteg kényszerű cseréje miatt. 
Ezek jelentős költséggel járnak minden 
alkalommal, de az Önkormányzat vál-
lalja ezeket, mert az év nagy részében 
sok örömet szerez a part és a játszóte-
rek minden generáció számára.

Június 11-én Keller Anikó osztály-
vezetővel a Rózsakert közben voltam 
helyszíni szemlén. A közben nincsen 
szilárd burkolatú út és a heves esőzések 
során komoly károk keletkeznek az út-
testben. A helyben lakók már nagyon 
régóta várják a megnyugtató, végleges 
megoldást a problémájukra. A követke-
ző szemlén a polgármester úr is részt 
kíván venni. Ez reményt ad a probléma 
rendezésére.

A hónap folyamán a Rév út több cí-
mén jártam, ahol a csapadékvíz oko-
zott problémát. A problémák rendezé-
sére a Városüzemeltetési Osztályunk 
közös szemlét kért a közútkezelő Ma-
gyar Közúttól. A teljes megoldást itt az 

út felújítása jelentené, ami a most indu-
ló önkormányzati ciklus egyik nagy cél-
ja lehet.

A hónap folyamán döntés született 
arról, hogy a Nyíltvízi Evezős Központ 
parkjában lévő játszóteret megnyitjuk 
a Kiscsurgó felé is. Az ehhez szükséges 
kapu és a tábor területe felőli zárás el-
készült, a júniusi árhullám miatt azon-
ban nem nyitottuk meg a területet. Jú-
lius 1-től elkezdődnek a nyári táborok, 
így a játszótér csak az augusztus 9-ei tá-
borzárás után fog megnyílni a közön-
ség előtt, onnantól viszont tíz és fél hó-
napon keresztül, a következő nyári tá-
borig rendelkezésre fog állni.

A hónap folyamán három baba-
csomagot kézbesítettem. Isten hoz-
ta Dominikot, Lénát, Millá-t a közössé-
günkben!

Észrevételeit, javaslatait várom a 
csoma.attila.kepviselo@gmail.com 
e-mail címen.

Csoma Attila
1. sz. választókörzet 

képviselője

RÉVDŰLŐ – AHOL A TERMÉSZET ÉS EMBER TALÁLKOZIK

KÖSZÖNÖM A VÁLASZTÓK BIZALMÁT!

Először is engedjék meg, hogy itt is 
megköszönjem a bizalmat, amit a vá-
lasztáson megszavaztak nekem. Pol-
gármester úrral és a képviselőtársak-
kal minden elhivatottságunkkal a Si-
keres Dunakeszi Program folytatásán 
fogunk dolgozni a következő 5 évben 
is. Az új képviselő-testület hivatalo-
san október 1-jével kezdi meg a mun-
kát, de a megbízólevelünket már júni-
us közepén átvehettük. A jövőben is 
törekedni fogunk arra az alkotói nyu-
galomra, ami több mint 10 éve jellem-
ző már Dunakeszire.

Néhány nap fennakadást tapasztal-

hattak a Kossuth-Széchenyi körforga-
lom körül, mert a DMRV Zrt. mostan-
ra ütemezett egy elzárószerelvény-
karbantartást. Már túl is vagyunk raj-
ta, zavartalanul használható tovább a 
csomópont.

A DMRV Zrt.-vel kötött szerződés-
ben foglaltak szerint október végé-
ig el kell hogy induljon a jobb vízszol-
gáltatás az ingatlanokban. Ehhez a 
Toldi lakóparkban az előre kötéseket 
már elvégezték, az útburkolat ideigle-
nes helyreállítása is megtörtént. A víz-
toronyhoz kapcsolt vízvezeték nyo-
más alá helyezéséhez azonban szük-
ség van a szolgáltatás szüneteltetésé-
hez. Erről — szigorú szabályok alapján 
— előre értesítik majd a lakosságot, de 
városi fórumokon is közzétesszük a tá-
jékoztatást.

A Tóvárosban, a Chilli cukrászda 
előtti területen előforduló csapadék-

víz problémák kezelésére a Kossuth 
Lajos utca mentén újabb árkokat alakí-
tottunk ki, valamint az út menti terüle-
tet is szélesítettük, hogy a parkoló au-
tók kevésbé lógjanak be az útra.

Jó hogy Duna-parti város vagyunk, 
a forró nyári napokon gyorsan tudunk 
felfrissülést találni. Az árvíz utáni hely-
reállítás már megtörtént, a Nemzeti 
Népegészségügyi Központ (NNK) ki-
adta a határozatot, szabad a fürdés a 
Dunában. A városüzemeltetési osztály 
munkatársai a tiltótáblákat már be-
szedték, a büfék és a strandeszköz bér-
lési lehetőség is újra nyitva van.

A Dunakeszi Programiroda is folya-
matos munkában van, az Eb-meccse-
ket a főtéri szurkolói bázison közvetít-
jük, majd a 20-i hétvégén a Jam Jazz 
Fesztivállal folytatjuk a programokat. 
Idén a Sárik Péter Trió & Falusi Mariann 
és a Pély Barna Band főszerepléseivel 

adjuk meg a hangulatot. De fellép még 
Kollányi Zsuzsi, a Voga Viki Quartett 
és a Myrtill és a SWINGUISTIQUE. Pély 
Barnáék vendége Szulák Andrea lesz. 
A jazz kedvelői minőségi zenei hét-
végén vehetnek majd részt. Idén au-
gusztus 20-án egy ősbemutatóval ké-
szül Kaszás Géza színművész, A szent 
korona országa című oratóriumot állít-
ja színpadra 200 fős kórussal és 150 fős 
zenekarral. Monumentális műsorra ké-
szülhetnek a dunakesziek. 

 Elérhetőségeim: 
alpolgarmester@dunakeszi.hu

Telefon: +36 70 338 0761
Facebook: Sipos Dávid

 
Sipos Dávid  alpolgármester

9. sz. választó-kerület képviselője
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körzeti 
képviselőink jelentik

Köszönetem annak az 1071 választó-
polgárnak, akik úgy gondolták, hogy 
elégedettek az elmúlt 5 évben vég-
zett munkámmal és ismételten meg-
adták a bizalmat. Az eredménynek 
köszönhetően idén októberben kez-
detét vehetem 6. ciklusomnak, mely a 
2024-2029-es időszakra érvényes.

Mea culpa, az előző megjelenés-

ben tévesen küldtem el beszámoló-
mat, ezért elnézésüket kérném, me-
lyért kizárólag a figyelmetlenségem 
okolható. A következőkben pótlom 
elmaradásom.

- Pünkösd hétfőn a felhőszakadás 
a Zápolya, a Barázda, a Tátra, a Bat-
thyány, a Rákóczi úti lakóknak okozott 
problémát, míg a Klapka utca 30. tu-
lajdonosának kellett megküzdeni az 
esőzuhataggal. A Rákóczi-Királyhágó 
kereszteződés mindkét oldalán keve-
sebb csapadékvíz volt, mint régeb-

ben, de teljesen nem sikerült meg-
szüntetni a problémát az útépítés so-
rán. A Mányoki Ádám téren továbbra 
is gondot okoz a Bajtárs utcából höm-
pölygő csapadékvíz. A fenti ingatla-
nok csapadékvíz elvezetés megoldá-
sa érdekében a helyszínek vizsgála-
tát, majd a Barázda utcai, a Mikszáth-
Sződi sarok, a Kossuth közben lévő 
aknák tisztítását kértem

- A Rákóczi út felújítása a Szent 
Imre tértől kezdődően az aszfalt ma-
rásával kezdődött, majd a Hunyadi 
és Báthory szakasz szegélyezése, a 
szikkasztókutak kialakítása és végül 
a szőnyegezés is megtörtént. A Tábor, 
Hunyadi és Bajtárs utca közötti rész 
marása, a rácsos csatornafedelek cse-
réje és túloldalon a Szép Ernő utcától 
a szegélyek építését pár nap alatt el-
végezték, mely szakasz szőnyegezés-
sel zárult. A Mátyás király utca teljes 
hosszának felújítása során a szegélye-
zést 450 méter hosszúságban, lokáli-
san végezték el a Penta munkatársai

- A Mátyás király utca 4. előtt meg-
süllyedt járda helyreállítása, a parko-
ló felszínének lapvibrátorozása meg-
történt 

- A Zápolya utca 15. sarokingatlan 
József utcai oldalán kért eperfa és a 
Rákóczi út 40. előtti akácfa gallyazá-
sát elvégezték

- A Batthyány és Fóti út találkozása 
előtti árok mélyítése, szélesítése meg-
történt

- A gyártelepi aluljáróval szemben 
kidöntött forgalombiztonsági tükör 
visszaállítása ugyan megtörtént – az 
aluljáróból érkező busz közlekedését 
segíti –, de szükség volt még egy tü-
körre, mely a Zápolya utca felől érke-
zőknek biztosítja a belátást

- Csattogó aknafedél helyreállítása 
végett keresett meg a Zápolya utca 
16. egy lakója. A szemle igazolta a be-
jelentő állítását. A DMRV műszaki üi. 
intézkedése a fedél cseréjét eredmé-
nyezte

- Összetört járda helyreállítása a 
Rákóczi út 55. előtt, melyet a szikkasz-
tókút építése során az egyik markoló-
gép kitámasztása okozott. Az útépítés 
befejezetével a Rákóczi út 55–53–43./
A előtt, a Rákóczi és Báthory sarkon a 
szikkasztók mellett megsüllyedt asz-
falt helyreállítása megtörtént 

- Csőtörés a Tábor utca 23. sarok-
ingatlan József utcai oldalán, a József 

utca 1., a Hunyadi utca 21. és 45., a Tá-
bor utca 25. előtt, mely hibák minden 
esetben a gerincvezetéken keletkez-
tek

- Beszakadt az úttest a Bocskai 
utca 25. közelében. A szemle során 
kiderült, hogy a 25. számmal szem-
ben szintén megsüllyedt az aszfalt. A 
DMRV váci kollégái által a hibák meg-
szüntetése megtörtént. Sajnos a 25. 
sz. előtti akna nyomvonalában újra 
megsüllyedt az út, melyre jelenleg 
egy bak hívja fel a figyelmet 

- A Tátra utca végére kért egyen-
rangú útkereszteződést jelző tábla ki-
helyezése elutasításra került, mely vé-
gett a Tátra utca 8. számú ingatlanban 
élő hölgy tulajdonosa keresett meg

- A Klapka utcai csapadékvíz elve-
zető árok takarítását elvégezték

- A Hunyadi utcai járdaépítést a ki-
vitelező azon ingatlanok előtt végez-
te el, ahol a járda rossz minőségű, 
vagy csak földjárda volt

- A Bajtárs utca 24. előtt beszakadt 
járda helyreállítása megtörtént

- A Tábor és Bajtárs utcai zebra kö-
zelében a gyalogosok védelmében 
közvilágítás bővítés történt 

- A Rákóczi út 1/C elszáradt hársfa 
kivágását a favágó elvégezte

- A Zápolya és Király utcasarok 
helyreállítása megtörtént

- A Hunyadi és Barázda sarkon le-
bontott támfal helyreállítását elvé-
gezték 

- Közös helyszíni szemle eredmé-
nyeként a Mátyás király utca 2 parko-
lásának gondja, valamint a 3. sz. előt-
ti csapadékvíz elvezetés is megoldás-
ra került 

- Klapka utca elején megsüllyedt, 
majd beszakadt az út a rácsosvíznyelő 
mellett. Egyelőre egy figyelmeztető 
bak került kihelyezésre

- A Rákóczi úton a szikkasztók mel-
lett megsüllyedt aszfalt helyreállítá-
sára öt helyen volt szükség

- A Zápolya utca 31. lakója jelezte, 
hogy az ingatlan előtti aknafedél kö-
rül megsüllyedt az aszfalt. A fedélen 
áthaladó járművek csattanása hall-
ható. A hiba megszüntetését az illeté-
kesnek címeztem 

- József utca 27. előtti szikkasztó-
nál beszakadt terület feltöltését elvé-
gezték. 

Üdvözlettel:  Hircz Tamás
6. sz. választókörzet 

önkormányzati
képviselője

VÁLASZTÁS ALATTI MEGKERESÉSEK

A Dunakeszi Közüzemi Nonprofit Kft. azonnali kezdéssel, 
hosszú távú munkalehetőséget kínál az alábbi munkakörök betöltésére:

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
CSŐSZERELŐ, 

KARBANTARTÓ 

Feltételek: 
- Csőszerelői szakképzettség 

és/vagy legalább 1 éves 
gyakorlat 

a szakmában
- "B"kategóriás jogosítvány.

Előnyt jelent: 
- Láng- és ívhegesztési 

képesítés 
és/vagy gyakorlat
- Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely
- számítógépes ismeretek

 
Jelentkezés személyesen 
Párzsi Attila karbantartási 

vezetőnél 
(mobil: 30 9706 491) 

Amit kínálunk: 
- Bejelentett, biztos 

és hosszú távú munkahely
 - Versenyképes javadalmazás

- Cafetéria
- Munkaruha

- Szolgálati telefon
 - Továbbképzés

- Barátságos, családias 
munkalégkör

 - Változatos munkavégzés

Az önéletrajzukat a kozuzem@
dkkozuzemi.hu 

e-mail címre várjuk 
a titkárságon.

KÖZTERÜLETI 
SEGÉDMUNKÁS

Feladatok:
- közterületi szállítási, 

hulladékszedési munkavégzés
- részvétel 

a városüzemeltetés 
feladatainak ellátásában
Feltételek: - 8 általános 

Előnyt jelent: - Dunakeszi vagy 
vonzáskörzetében levő lakhely 

(Fót,Göd)
- jogosítvány

Jelentkezés Glasza Gábor 
városüzemeltetési vezetőnél 
(mobil: 30 628 3206) vagy 

e-mailben: kozuzem@
dkkozuzemi.hu

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
KAZÁNGÉPÉSZ /
KAZÁNKEZELŐ 

Feltétel: 
- kazángépész vagy 

kazánkezelő képesítés 

Előnyt jelent: 
- csőszerelő, villanyszerelő, 

lakatos képesítés
- Alapfokú számítógépes 

ismeretek
 - Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely 

MUNKAERŐ FELVÉTEL
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Június 9-én Dunakeszin rendben le-
zajlottak a választások, a helyhatósági 
szavazáson ismét, immáron zsinórban 
negyedik alkalommal nyertem el a kör-
zetben élők bizalmát. Ennek értelmében 
az októberben kezdődő új önkormány-
zati ciklusban városunk 7. számú válasz-
tókerületének egyéni képviselőjeként 
szolgálhatom az Alagon, Alsón, a Tőzeg-
tavaknál és az Alagimajorban élőket. Kö-
szönöm a megtisztelő bizalmat, köszö-
nöm valamennyi rám adott szavazatot 
– igyekszem mindezt megszolgálni.

A nyár – és a sokszor rendkívül csa-
padékos időjárás – beköszöntével ismét 
megjelentek a szúnyogok, ráadásul 
a város több pontján elviselhetetlen 
mennyiségben és aktivitással. Az önkor-
mányzat a korábbi évek tapasztalatait 
felhasználva – ebben „élen jártunk” a 7. 
számú körzetből a sok-sok lakossági be-
jelentés továbbításával – kérvényezte a 

katasztrófa-védelemnél a fokozottabb 
szúnyoggyérítést. Ennek köszönhetően 
július 9-én már a negyedik szúnyoggyé-
rítés eljárás zajlik majd. Ha a katasztró-
favédelem ritkítani fogja a gyérítéseket, 
akkor önkormányzati forrásból fogjuk 
elvégeztetni a földi kémiai szúnyoggyé-
rítést.

Június elején alsói otthonában Du-
nakeszi alpolgármesterével – egyben 
a Programiroda vezetőjével –, Sipos 
Dáviddal személyesen köszönthettük 
fel 95. születésnapja alkalmából Kovács 
Györgynét, Evelin asszonyt. Evelin néni 
– Istennek hála! – jó egészségnek ör-
vend, két fia rendszeresen látogatja és 
a szomszédok is kiemelt figyelmet fordí-
tanak rá. Gyerekkorától kezdve nagyon 
szeretett kirándulni, aktív, mozgásban 
gazdag életet élt. Két fiúunokája és egy 
– ugyancsak kisfiú – dédunokája van. 
Annak idején – mint szinte majd’ min-
den alsói telepes a hatvanas évektől a ki-
lencvenes évek elejéig – férjével hétvégi 
ház számára vették meg a telket, majd 
évtizedekkel ezelőtt végleg berendez-
kedtek Dunakeszi déli részén, ahol azóta 
is nagyon szeret lakni az ünnepelt.

Június közepének egyik hétköznap 

délelőttjén örömteli esemény kapcsán 
látogattam meg városunk 7. számú kör-
zetének két vezetőjét: Klajkó Katalint, a 
Széchenyi István Általános Iskola igaz-
gatóját és Sümegi Miklóst, a Dunakeszi 
Alsó Fejlődéséért Kulturális Egyesület 
(DAFKE) elnökét. A két találkozóra elkí-
sért – sőt mi több: azok elsősorban miat-
ta valósultak meg – körzeti lakótársunk, 
Farkas Tamás, a Hikvision magyarországi 
képviseletének munkatársa, aki nem 
jött üres kézzel: a két szervezet veze-
tőjének egy-egy vadonatúj interaktív 
kijelzőt adhattunk át, ezzel támogatva 
az oktatás-nevelés eszközeinek tech-
nológiai modernizálását, bővítve – pél-
dául – a többirányú kommunikáció, az 
interaktív tanulás, a prezentálás vizuális 
lehetőségeit. Megtisztelő és örömteli, 
hogy az oktatást, a továbbképzéseket, 
a prezentációkat és számos mindenna-
pi közösségi tevékenységet jól szolgáló 
eszközök felajánlásával lehetővé tette 
Dunakeszi 7. számú körzetében két 
helyi szervezet támogatását. Köszön-
jük! Az intézmény a Posta utcai iskola 
emeleti nagytermében, míg a DAFKE a 
Alagimajori Sportparkban idén megva-
lósuló épület közösségi termében fogja 

elsősorban használni az eszközöket.
Június 12-én, hajnalban a tőzegtavi 

Ponty utcában sajnálatos módon kigyul-
ladt egy ház, amelyről a tűz átterjedt a 
szomszédos ingatlanra, és az a ház is a 
tűz martalékává vált. A háromtagú csa-
ládnak sikerült önkormányzati szükség-
lakást biztosítanunk, a romok eltakarí-
tására pedig Hegyi Renáta és Láng Zsolt 
koordinálásában jónéhány tőzegtavi 
fogott össze, gyűjtött pénzt, majd álltak 
neki néhányan a tűz által végzett pusz-
títás utáni helyreállításnak. Szerencsére 
személyi sérülés nem történt, de a két 
épület megsemmisült. A tűzoltók, a pol-
gárőrök és a rendőrök hamar a helyszín-
re értek és megakadályozták a még na-
gyobb katasztrófa bekövetkezését. Elis-
merésem a tőzegtaviak összefogásáért!
Elérhetőségeim: 
benko.tamas.dunakeszi@gmail.com  
+36 20 41 91 533. 
Papíralapú küldeményeiket bedobhat-
ják Alsón a Muskátli utcai közösségi ház 
oldalán elhelyezett zöld színű postalá-
dába is.

 Benkő Tamás,
a 7. számú körzet 

képviselője

KÉT KÖNNYŰSZERKEZETES HÁZ ÉGETT LE A TŐZEGTAVAKNÁL

körzeti 
képviselőink jelentik

A beszámolóm elején, mindenekelőtt 
szeretném tisztelettel megköszönni 
mindenkinek a bizalmat, mely fel-
hatalmazással az elkövetkezendő 5 
évben én képviselhetem az Önök ér-
dekeit. A tettekben és a lakókkal való 
folyamatos párbeszédben, az együtt 
át és megbeszélt, elfogadott fejlesz-
tésekben, városszépítő munkában, 
közösség építésben hiszek. A nagyobb 
arányú bizalom, győzelem, nagyobb 
felelősséget is jár, Önöknek igyekszem 
megfelelni a legjobb tudásom és szor-
galmam szerint. Mindenki számíthat 

rám! Továbbá sok sikert kívánok a 10-
es körzetben indult többi volt képvi-
selőjelöltnek is, akiket a körzetért, vá-
rosért érzett elkötelezettség vezérelt. 
Ahogy eddig is mindig elérhető va-
gyok és leszek is, legyen szó bármilyen 
ügyről. Június 14-től együtt szurkol-
hattunk a magyar válogatottnak a IV. 
Béla Király Főtéren és a további mérkő-
zéseket július 14-ig követhetjük még. 
A foci EB-t július 20-21-én váltja ugyan-
csak a Főtéren a mindig népszerű Jam-
Jazz fesztivál neves előadókkal, mint 
például Sárik Péter Trió és Falus Mari-
ann szombaton és vasárnap Pély Barna 
Bank és Szulák Andrea és persze még 
sokan mások is. Részletek a dunakeszi.
hu oldalon. Június 17- én kaptam egy 
bejelentést miszerint a Toldi-Perczel 
Mór sarkán csatorna mellett besza-
kadt az úttest. A problémát jeleztem 
és egyben kértem a javítását a hivatal 

munkatársaitól, mely azóta meg is va-
lósult. A Bocskai - Vadász utca sarkán a 
csatorna mellett elkezdett süllyedni az 
aszfalt ezt a DMRV már egyszer hely-
reállította de újból elkezdett süllyedni 
így most újból felbontotta a vízmű cég 
és újfent javítja. Szeretném megkö-
szönni Temesvári Istvánnak az aláza-
tos és, profi és rendkívül eredményes 
munkáját amit az elmúlt 11 évben a 
Városi Sportegyesület Dunakeszi (VSD) 
élén végzett, elnökként. A továbbiak-
ban Lindner Ádámnak az egyesület új 
elnökének pedig az eddigiekhez ha-
sonló eredményes időszakot kívánok! 
Ugyancsak gratulálok Radvánszki Edit-
nek akit a Nők lapja magazin az 5 pél-
daértékű Nő között említ. Edit és férje 
alagi lakosok és nemcsak Dunakeszin 
hanem országosan is sokan ismerik a 
kiemelkedő sokoldalú munkásságát, 
amit például a Szépkorúakért is tesz! 

Köszönet érte! Nagyszerű és méltán ad 
büszkeségre okot, hogy Pongrácz Ben-
ce a VSD! sportolója, cselgáncsozója 
kijutott az olimpiára. Nagyon szurko-
lunk Neked Bence! Június végén egy 
nagyon kedves feladatomnak tettem 
eleget: A Rákóczi út kedves lakóját, 
Rozi nénit köszönthettem a 90. szüle-
tésnapján. Rozi néni mindig vidám és 
pozitívan áll hozzá mindenhez. Isten 
éltesse sokáig! Így a nyár közepén sze-
retnénk mindenkinek kellemes pihe-
nést, feltöltődést kívánni. Továbbra is 
keressenek bátran!

Köszönöm a bizalmat, melyet mun-
kámmal fogok meghálálni!

Juhász Ádám  
Dunakeszi Alag városrész 

alpolgármesteri megbízottja
juhasza@dunakeszi.hu

+36 70 797 9054

TISZTELT ALAGI LAKOSOK!
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körzeti 
képviselőink jelentik

Tisztelt Választókerületiek, 
kedves Dunakesziek!
A június főleg az önkormányzati vá-
lasztásról szólt, de azért történt még 
pár érdekesség is a körzetünkben, a 
városunkban. Az Alagligeti játszóté-
ren a régi kopott pingpong asztalt 
kicserélték a Közüzemi Kft kollégái 
egy új fészekhintára, nagy tisztelet-
tel köszönöm a Főkertész Hölgy tá-
mogatását.  Többen jelezték, hogy 
az új elkerülő úton néhányan éjszaka 
versenyzésre használják az útpályát. 
Egyeztetve a Dunakeszi Rendőr-
kapitányság Közlekedésrendészeti 
Osztályának kollégáival, szúrópróba-
szerűen ellenőrizni fogjuk az adott 
szakaszt, valamint szintén alkalom-
szerűen sebességmérés is lesz ott.

16. évvel ezelött alapította a Du-
nakeszi Német Nemzetiségi Önkor-
mányzat a DIÁK-LENAU díjat, hogy 
elismereje és motiválja a városunkban 
lévő általános iskolás tanulókat a né-
met nyelv és kultúra kimagasló elsajá-
tításának az eredményére. Mindig az 
adott iskola tantestületének a dönté-

se alapján, azzal teljes egyetértésben, 
adományozza a DNNÖ ezt a magas 
szintű tanulmányi elismerést.

Idén, a Bárdos Lajos Általános Is-
kolában BÁLINT ÁDÁM 8.B osztályos 
tanuló érdemelte ki az elismerést. Né-
met tanára: KESZINÉ HALÁSZ JUDIT. 
A Szent István Általános Iskolában 
VERDES LILI ANNA 8.A osztályos ta-
nuló érdemelte ki a elismerést. Német 
tanára: BODNÁRNÉ MOCSÁN ÉVA A 
Széchenyi István Általános Iskola-ban 
RAVASZ LUCA PANKA 8.B osztályos 
tanuló érdemelte ki az elismerést. Né-
met tanára: NAGYNÉ POLGÁR LEA

A Fazekas Mihály Német Nyelvok-
tató Nemzetiségi általános iskolájá-
ban péntek délután ketten is kiérde-
melték az elismerést. GORTVAI LAURA 
8.NA és BRENNER KATA 8.NB osztályos 
tanulók. Német tanáraik: MAKLÁRI 
ORSOLYA és DUDÁK HAJNALKA

A Kőrösi Csoma Sándor Általános 
Iskolában PERES PETRA 8.B osztályos 
tanuló érdemelte ki az elismerést. 
Német tanárai: Dr. HALMOSINÉ PAKAI 
ILONA és REIF ROLAND

Külön öröm és büszkeség, és haté-
kony logisztika, hogy idén Dunakeszi 
városának minden általános isko-
lájában volt lehetőségünk a német 
nyelvben és kultúrában  kiemelke-

dő eredményeket elérő tanulókat 
díjjazni! Nagyon sok sikert kivánunk 
a középiskolai tanulmányaikhoz! 
Őszinte tisztelettel köszönjük az őket 
tanító pedagógusok kiváló és kiemel-
kedő sok éves szakmai munkáját! 
Kiemelet fontosságú számunkra az 
iskolai német nyelv és kultúra okta-
tása és hisszük, hogy a hagyomány 
és a jövő összeér! A VOKE József Attila 
Művelődési Központban a Dunakeszi 
Farkas Ferenc Alapfokú Művészeti 
Iskola tanévzáró ünnepségen elisme-
résben részesült a Dunakeszi Német 
Nemzetiségi Önkormányzat. Őszinte 
tisztelettel köszönjük!! Dr. Pál Lajos-
tól, a Választási Bizottság elnökétől 
átvehettük a német nemzetiségi 
önkormányzati képviselői megbízó 
leveleinket. A Dunakeszi Német Nem-
zetiségi Önkormányzat idén ismét öt 
képviselővel folytatja a német nyelv 
és kultúra, a német nemzetiségi ha-
gyomány, oktatását és megőrzését. 
Tagjaink: Tóth Tamás elnök, Várkonyi 
Kurszán alelnök, Majer Tamás képvi-
selő, Salamon Zsolt képviselő, Pethő 
Krisztián képviselő. Őszinte tisztelet-
tel és a legnagyobb szeretettel kö-
szönöm MINDEN LAKÓTÁRSUNKNAK 
a választó körzetünkben, hogy élt a 
szavazati jogával, és ilyen kimagasló 

eredménnyel (63.65% ) támogatott 
engem!Folytatom a körzetünkben és 
a városunkban azt a szorgalmas és ha-
tékony munkát, amit eddig is tettem 
ÖNÖKÉRT! Szeretném nagy tiszte-
lettel megköszönni Dióssi Csabának, 
hogy ismét a csapat tagja lehetek és 
a munkámmal a Sikeres Dunakeszi 
Programot folytathatjuk együtt, hi-
szen Dunakeszi értünk épül! Egy ered-
ményekben gazdag sikeres ciklus van 
mögöttünk, aminek  a sikeréhez sok-
ban hozzátettek a városban, a város-
nak dolgozó kollégák is, a Közüzemi 
Kft-nél, a DOHSZK-nál, a Polgármester 
Hivatalban és az Önkormányzatnál 
dolgozó kollégák is ennek a sikernek 
a részesei. Nekik is nagy tisztelettel 
köszönöm a munkájukat! Azoknak 
a képviselőtársaimnak is szeretném 
megköszönni a segítségét, támoga-
tását, konstruktív hozzáállását, akik 
most nem nyertek mandátumot, de 
az elmúlt 5 évben szintén Dunake-
sziért dolgoztak. Nagy tisztelettel 
köszönöm a munkájukat! A választás 
egy nagyon összetett, kiemelten fon-
tos esemény, ennek a lebonylításában 
közel 300 ember dolgozott aktívan a 
választási napon. Nekik is szeretném 
nagy tisztelettel megköszönni a pre-
cíz munkájukat.

Pethő Krisztián
8. számú választókörzet

önkormányzati 
képviselője

TISZTELT VÁLASZTÓKERÜLETEK, KEDVES DUNAKESZIEK!

Mindenekelőtt szeretném megköszön-
ni mindenkinek, aki részt vett a június 
9-i önkormányzati választásokon, külö-
nösen azoknak, akik bizalmat szavaztak 
részemre az elkövetkező 5 évre. Szeret-
ném továbbra is a tőlem telhető legjob-
ban szolgálni és képviselni az Önök ér-
dekeit. Ezúton is kérem Önöket, hogy 
ötleteikkel, építő észrevételeikkel járul-
janak hozzá ahhoz, hogy Dunakeszi, a 

Mi Városunk, és benne a 3. számú vá-
lasztókörzet tovább épüljön, szépüljön 
és váljon mindannyiunk szeretett ott-
honává.

Ahogy eddig tettem ezután is fontos-
nak tartom, hogy tájékoztatást adjak a 
körzetet érintő fejlesztésekről, esemé-
nyekről.

Új gyalogátkelők épülnek a Budai 
Nagy Antal – Táncsics utca kereszte-
ződésben
Ahogy azt ígértük, a Budai Nagy Antal 
– Táncsics – Martinovics utcák találkozá-
sát biztonságosabbá tesszük. A szakha-
tóság megadta az építési engedélyt, ha-
marosan kezdődhet a munka. A beruhá-

zást a nyári szünetben szeretnénk meg-
valósítani. A munka magában foglalja 3 
gyalogátkelőhely kialakítását, az érin-
tett járdák akadálymentesítését, a be-
láthatóság növelését és biztonsági kor-
látok kihelyezését.

Különleges játszótér valósul meg a 
körzetben
A Béke utcai játszótér felújítása nem 
csupán egy hagyományos eszközcse-
rét foglal magába, hanem itt fognak he-
lyet kapni azok az inkluzív játékelemek 
is, amelyeket mozgáskorlátozott gyere-
kek is használhatnak. A végleges tervek 
hamarosan elkészülnek, és jóváhagyást 
követően kezdődhetnek a munkálatok, 

amelyek több ütemben fognak megva-
lósulni.

Megtalálnak  az interneten is
Arra bíztatom Önöket, hogy keressék fel 
oldalamat a Facebookon is, ahol folya-
matos, naprakész információkkal igyek-
szem szolgálni az egész várost a körze-
tet érintő ügyekről. 
www.facebook/szabojozsefkepviselo 
Észrevételeiket, javaslataikat továbbra 
is várom az alábbi elérhetőségeken: 
Email: joszabo61@gmail.com Levelezési 
cím: 2120 Dunakeszi, Fő út 25.  
 Szabó József 

3. számú választókörzet 
képviselője

TISZTELT LAKÓTÁRSAIM!
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Június hónapban a legfontosabb ese-
mény városunkban egyértelműen az 
európai uniós parlamenti választás és 
ezzel egy időben történt önkormányzati 
választás volt. A választáson magas volt 
részvétel, majd 60%-os arányban járul-
tak városunkban az urnákhoz a válasz-
tó polgárok. Az országos pártok több 
formációban indultak el. Tavaly ősszel 
elkezdtünk társaimmal egy olyan ellen-
zéki megjelenést formálni és kialakítani, 
mely tavaszra arculatot nyert és Békés 
Nemzet Egyesület néven bejegyzésre 
került a cégbíróságon. Az alap elképze-
lés az volt, hogy ne foglalkozzunk politi-

kai pártokkal, hanem önállóan méressük 
meg magunkat. Programunkról szólva, 
a teljesség igénye nélkül említve, a na-
gyobb szociális érzékenységet kívánja 
érvényesíteni az önkormányzatiságban 
– kiemelten az idősebb korosztályok és 
a kisgyermekes családok támogatását, 
a zöld energiák nagyarányú felhaszná-
lását, és megvalósítását - első sorban itt 
Dunakeszin. Ehhez rendelkezésünkre 
állnak olyan műszaki megoldások, me-
lyeket a helyi adottságok miatt kitűnően 
ki lehet használni. A fokozott állatvéde-
lem és az állatvédelmi törvény szigorítá-
sa szintén kiemelt célunk. Bemutatkozá-
sunk sikeres volt, saját erőből mérhető 
eredményt értünk el, megjelentünk Du-
nakeszi közéletében a Dunakeszin élők 
akaratából, hiszen egy képviselői helyet 
sikerült megszereznünk a képviselő-tes-
tületben. 

A Békés Nemzet Egyesület nevében 
és természetesen a magam nevében is 
köszönök minden egyes ránk leadott 
szavazatot!

Öt év hosszú idő, a helyi politikában is 
nagyon hosszú, s ezt az időt arra fogjuk 
felhasználni, hogy minden érdeklődő-
höz eljuttassuk mondanivalónkat és sze-
rencsés esetben pedig tájékoztathassuk 
a Dunakeszin élőket nem csak terveink-
ről, hanem elért eredményeinkről is.

Még három hónapig körzetünk, az 
5. körzet egyéni képviselője vagyok. 
Ebben a hátralévő  három hónapban 
is kérem, keressenek meglátásaikkal, 
javaslataikkal és természetesen az eset-
legesen felmerülő  és megoldandó he-
lyi problémákkal. Igyekszem ebben az 
időszakban is úgy végezni képviselői 
feladataimat, hogy az az Önök elvárá-
sainak a lehető legteljesebb mértékben 
megfeleljen.

Októbertől már nem én leszek a kör-
zet képviselője. Biztos vagyok benne, 
hogy zökkenő mentes lesz a váltás és az 
5-ös körzet jó kezekben lesz.

Én most itt a Dunakeszi Polgár olda-
lán szeretném megköszönni Önöknek 
az elmúlt 5 évet, bizalmukat és biztatá-
sukat, segítségüket munkámban.

Kivánok mindenkinek a nyárra jó pi-
henést, feltöltődést!

Kedves Lakótársak! Kérem, keressenek 
a továbbiakban is javaslataikkal, észre-
vételeikkel, kéréseikkel elérhetőségei-
men. 06 20 336 9294, ferencbilinszky@
gmail.com

Bilinszky Ferenc
5. vk. önkormányzati

képviselő

TISZTELT DUNAKESZIEK! TISZTELT LAKÓTÁRSAK!

Tisztelt Lakótelepi Polgárok!
Köszönöm szépen, hogy a választá-
son ismét megtiszteltek bizalmuk-
kal, s 1990. óta kilencedszer is a kép-
viselőtestület tagjai közé választot-
tak! Már az első alkalommal is a La-
kótelepen élőket képviselhettem, s 
máig a szívem csücske e városrész, 
minden bánatával, örömével, nehéz-
ségével, szépségével együtt! Örülök, 
hogy értékelték azt a csapatmun-
kát, amit a polgármester úr vezeté-
sével, de minden körzet képviselőjé-
vel együttműködve a város, a körze-
teink fejlődéséért, megszépüléséért 
végeztünk! Ígérem, hogy tovább-
ra is ez a szellemiség vezet majd a 

munkámban, s igyekszem még jobb, 
eredményesebb kiszolgálója, érdek-
képviselője lenni minden a Lakóte-
lep Szívében élőnek, függetlenül at-
tól, hogy támogatott vagy sem! Csak 
közösségben, egységes célokkal tu-
dunk eredményesek lenni!

A Barátság 35-45. előtti téren 
még folyik a parképítés, zöldítés, de 
már egyre jobban látszik, hogy ez is 
olyan szép lehet majd, mint az Ara-
di Vértanúk tere, a Kőrösi park és 
környéke. Ezt az irányt folytatni is 
akarjuk, a körzet összes zöldfelüle-
tét megszépíteni, öntözhetővé ten-
ni, fákat, virágokat, bokrokat ültetni! 
Köszönet a Hivatal és a Közüzem il-
letékeseinek az ebben nyújtott szak-
mai munkáért, s persze minden vál-
lalkozónak is, aki részt vett ebben!

Sok feladat van még előttünk! Biz-
tos vagyok benne, hogy ismét terv-
szerű, ütemezett fejlesztések lesz-
nek, ezért mindenki türelmét kérem, 

ha nem egyből valósul meg minden 
fontos fejlesztés! Sorra fog kerülni, 
minden szükséges és megoldható a 
következő öt évben is! Nem marad ki 
sem az Iskola utca, sem a Nap utca, 
Fillér utca, de a Tallér, Krajcár, Garas 
utcában is lesz tennivaló! A Barátság 
úti tízemeletesek pedig mindig ad-
nak feladatot.

Különleges lesz még ez az időszak 
októberig, mert addig a mostani tes-
tület működik tovább, s csak utána 
áll fel az újonnan megválasztott csa-
pat, de szerencsére ez városunkban 
nem okoz majd nagy változást, így 
zökkenőmentes lehet az átmenet!

Itt van a nyár! Továbbra is vigyáz-
zunk a gyerekekre a közlekedés-
ben, mert sajnos sokszor figyelmet-
lenül vagy akár szabálytalanul is ját-
szanak, rollereznek, kerékpároznak 
az utakon, járdákon! Mi felnőttek fi-
gyeljünk még fokozottabban! A zeb-
rákon is csak akkor van elsőbbsége 

a kerékpárral, rollerrel érkezőnek, 
ha leszáll a járműről! A melegben az 
idősekre is figyeljünk még jobban, 
segítsük őket, amiben tudjuk!

Tiszteljenek meg továbbra is bi-
zalmukkal, véleményükkel, s tegyük 
közösen még élhetőbbé szebbé e 
városrészt!

Természetesen továbbra is várom 
a jelzéseiket, olyan ügyekben, me-
lyek szebbé-jobbá tehetik a Lakó-
telep Szívének életét! E-mailben a 
Seltenreich.j@dunakeszi.hu címen, 
telefonon a 0627 542-805 számon, 
levélben a Garas utca 4. szám alatt, s 
természetesen személyesen is!

Kérem kövessenek a facebookon a 
Seltenreich József "A Lakótelep Szí-
ve" körzet Önkormányzati Képvise-
lője oldalon, https://www.facebook.
com/SeltenreichJozsef67/és a Lakó-
telep Szíve csoportban is!

Seltenreich József
4. számú választókörzet

önkormányzati
képviselője

TISZTELT LAKÓTELEP SZÍVÉBEN ÉLŐK!
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VIRÁGPOMPÁS DUNAKESZI 

A „sárga tizesek” még csak akkor 
épültek, a tömbházak között si-

vatagi állapotok uralkodtak, félmé-
teres kórókat görgetett a szél. Főte-
re még nem volt a városnak, a Szent 
Mihály templom előtti piactér volt 
valami ilyesféle a kopott bádog bo-
degákkal, és az olajszagú, deszka 
lángossütővel. Amúgy nagyon jó 
volt a lángos, különösen a káposz-
tás… 

A lakótelepen szinte semmi szép 
nem volt, beton virágtartókban 
erőlködött néhány szál növény, az-

tán szép lassan azok is feladták. A 
mostani Aradi vértanúk terén – ak-
koriban még neve sem volt – szin-
tén homok, egy-két fa, ritkás cserje, 
azon kívül semmi. A mostani 56-os 
Kegyeleti parknál – akkoriban öreg 
temetőnek hívták – a dülöngélő fej-
fák, a Fő út mentén pedig a szovjet 
emlékmű az akkor szokásos igény-
telen módon kivitelezve, egy jókora 
vörös csillag formájában. Körülötte 
gyér fű, ahogy éppen nőtt. 

Most viszont érdemes végigmen-
ni vagy végigkerékpározni Dunake-
szin. Azért is ezeket a helyszíneket 
emeltem ki az előbb, mert itt látha-
tó a legnagyobb kontraszt a koráb-
biakhoz képest. Még engem is meg-
lepett az a virágözön, ami tereinken, 
parkjainkban burjánzik, pedig higy-
gyék el, van rálátásom a helyzetre. 
De idén Tóth Eszter főkertész és csa-
pata különösen kitett magáért. 

Semmi más célja nincs ennek az 
írásnak, csak annyi, hogy kedvet csi-
náljon egy jó kiadós sétához Duna-
keszin. Vizet vigyenek, legyen kéz-
nél a mobil is, mert gyönyörű fotó-
kat lehet csinálni. Még nekem is si-
került, pedig nem vagyok egy nagy 
fotós. Ennyi belefér a politikai ubor-
kaszezonba.

Nyíri Márton

FOLYAMATOSAN KAPOM A JELZÉSEKET LAKÓTÁRSAIMTÓL, HOGY MENNYIRE GYÖNYÖRŰ, MENNYIRE VÁL-
TOZATOS MOST, JÚLIUS ELEJÉN DUNAKESZI. ILYENKOR VISSZAEMLÉKSZEM, HOGY - MONDJUK 40 ÉVVEL 
EZELŐTT -, KÜLÖNÖSEN A RÉGI VÁROSRÉSZEN TÚL, MÉG CSAK A PORT NYELTÜK ÉS A LAKÓTELEPEN IS ÚGY 
TEREGETTEK A HÁZIASSZONYOK, HOGY UTÁNA A SZÁRAZ RUHÁKRÓL LE KELLETT RÁZNI A HOMOKOT. 

(körítve egy kis nosztalgiával)
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Polgármesterjelöltként indultak 
a választáson - önkormányzati 

képviselőként tevékenykednek

Tonzor Péter öt ellenzéki 
párt polgármesterjelöltje
„Szeretnék köszönetet mondani 

azon majdnem ötezer választópol-
gárnak, akik szavazatukkal támogat-
tak és ezzel két képviselőt juttattak be 
a képviselőtestületbe!

Gulyás Márta és én konstruktív el-
lenzékként szeretnénk végezni a kép-
viselői munkát, de minden olyan tör-
vénytelenségre és szabálytalanság-
ra felhívjuk a figyelmet, amelyet a 
választási kampányban is szóvá tet-
tünk.

Nagyon nehéz kampány volt, mert 
ellenzéki politikusként nem csak a 
Fidesszel kellett megküzdenünk, ha-
nem a különböző álcivil szervezet-
ben induló pártpolitikusokkal. Volt 
olyan szervezet és pártocska, ame-
lyek - nem tudjuk milyen pénzből -, 
de elképesztő összegekből folytattak 
lejárató kampányt első sorban elle-
nünk.

Volt olyan képviselőjelölt, akivel 
a 2019-es kampányban, az én kony-
hámban raktuk össze a kampány-
stratégiát, most meg egy videóban 
azt a hazugságot terjesztette rólam, 
hogy 87 millió forint kárt okoztam 

egy önkormányzatnak. Azt azért 
mindenki tudja, hogy ha ez igaz lett 
volna, akkor a NER rendszerében sú-
lyos büntetést kaptam volna.

Ezzel szemben az „ellenzéki” kép-
viselőhöz köthető egyesület több tíz-
millió forintot kapott a vármegyei 
önkormányzattól a Samsung-pén-
zekből.

Volt olyan polgármesterjelölt, aki-
nek az egyesülete - amelyet néhány 
hónappal korábban jegyeztek be - 
több millióba kerülő kampányt foly-
tatott. Jó lenne, ha ennek a pénznek 
az eredetéről elszámolna a dunakeszi 
választók felé.

Láthatóan nem voltak egyenlőek 
a kampányfeltételek, ennek ellenére 
olyan ellenzéki munkára törekszünk, 
amely hasznára lehet Dunakeszi kö-
zösségének. Ha a felálló új városve-
zetés igényt tart szakértelmünkre, 
megfontolandó javaslatainkra, akkor 
szívesen részt veszünk olyan projek-
tek menedzselésében, amelyek a vá-
rost szolgálják. A kampányban felve-
tettem, hogy Dunakeszi megérdemel 
egy állandó piacot. Ebben a munká-
ban szívesen részt veszünk!”

Cseresznyés Csilla: 
képviselői munkámban 

nem élvezhet előnyt a 
pártpolitika

„Hadd köszönjem meg minden-
kinek a támogatását és a szavazatát. 
Köszönöm azoknak is akik nem rám 
szavaztak, de méltóságukkal hozzá-
járultak ahhoz, hogy Dunakeszin ez 
a kampány nem durvult el, atrocitá-
sokról mentes volt.

Felmerül a kérdés, hogy élem meg 
az eredményt és ha polgármesterként 
nem is, de képviselőként a testületbe 

kerülve hogyan képzelem el követke-
ző öt évet.

Nem vagyok csalódott. A válasz-
tások előtt is ezeket az eredményeket 
vetítették elő a mérések. Tisztában 
kell lenni a realitásokkal és azok bir-
tokában lehet csak hatékonyan kép-
viselni a közösséget.  Ezúton is gratu-
lálok Dióssi Csaba polgármesternek 
és a megválasztott képviselőknek.

A programomban leírtakat sze-
retném a testületbe kerülve sikerrel 
képviselni, megvalósítani. A telepü-
lési helyhatósági választásokon na-
gyon sok helyen nem véletlenül füg-
getlen polgármesterek, képviselők 
irányítanak. Lakóhelyükön az em-
berek a mindennapjaikat minél job-
ban szeretnék megélni. Azt várják 
a helyi képviselőiktől, hogy a lakos-
ság érdekeinek rendeljék alá magu-
kat, képviselői munkájukban ez kö-
szönjön vissza. Nálunk a jelöltek pár-
tokhoz köthetők. Én a Momentum 
helyi vezetője és megyei képviselő-
je vagyok. Dunakeszi lakosként a he-
lyi munkámban nem élvezhet előnyt 
a pártpolitika, lakosként ezt vártam 
el a képviselőimtől eddig is.

Szeretném, ha testületben kizáró-
lag a lakosság érdekei mentén hoz-
nánk meg a döntéseket és ebben part-

A június 9-i polgármester választáson öt jelölt szállt ringbe, hogy elnyerje a választók bizalmát. Mint közismert, a válasz-
táson résztvevő dunakesziek nagy többsége újraválasztotta a regnáló polgármestert, Dióssi Csabát. A polgármesterjelöltek 

közül önkormányzati képviselőként tagja lesz az új képviselő-testületnek a kompenzációs listán elért eredmény alapján 
Tonzor Péter, a DK városi elnöke, a DK, az MSZP, a Párbeszéd-ZÖLDEK, a Nép Pártján, az LMP-Zöldek összefogás 

jelöltje, Cseresznyés Csilla, a Momentum városi elnöke, aki a Közösen Kesziért Egyesület színeiben indult a polgármester 
választáson, valamint Bilinszky Ferenc, aki a Békés Nemzet Egyesület polgármesterjelöltjeként mérettette meg magát.    

A képviselői mandátumhoz jutott három polgármesterjelölttől azt kérdeztük, hogy milyen önkormányzati munkára 
készülnek az október 1-jén hivatalba álló képviselő-testületben?
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Ezúton is köszönöm a Dunakeszi 
5-ös számú választókörzet lako-

sainak a magas, 67.8%-os részvételt, 
amely azt bizonyítja, hogy sikerült 
elmondanunk eddigi eredményein-
ket, céljainkat, elképzeléseinket, ter-
veinket, és azt, hogy miért fontos a 
választáson való részvétel, vagyis 
hogy „van tétje”.  Az 52,22%-os ered-
ményt külön köszönöm, tudva, hogy 
nemcsak személyemnek szólt, ha-
nem annak az összetartó, évek óta a 
városért munkálkodó közösségnek 
is, amelynek jelöltje lehettem. Kö-
szönöm a támogató szavakat, lelke-
sítést, segítséget, amit a körzet lakó-
itól kaptam! Köszönöm, hogy ami-
kor látták rajtam a kimerültség jeleit, 
behívtak, leültettek, egy-egy pohár 
vízzel kínáltak. Sokan nem is tud-
ják, milyen nagy erőt adott egy biz-
tató szó, egy mosoly az utcán! Kö-
szönöm azoknak, akik segítették a 
kampányomat: hajnalig tartó szava-

zatszámlálással, társasházakba be-
engedéssel, írásos ajánlással, aláírás-
gyűjtéssel, szórólapozással. 

Egyúttal szeretnék gratulálni 
Bilinszky Ferenc képviselő társam-
nak is a listás mandátumhoz, így ő 
is tagja lesz a következő (októberben 
felálló) képviselő-testületnek. 

A választások után természetesen 
nem áll meg az élet, sőt új munkafá-
zisok kezdődnek. A Vajda János ut-
cában – ahogy a kampányban ígér-
tük – megkezdődött az új járdasza-
kasz megépítése, az építkezés alatti 
parkolási nehézségekért lakótársaim 
türelmét kérem! Több helyen javítás-
ra került a közvilágítás, megtörtén-
tek a gallyazások a Klapka utca men-
tén, elkészült a Fazekas suliban a 
második fedett roller- és kerékpártá-
roló, a gyerekek is használatba vehet-
ték a két új, kültéri ping-pong asztalt. 
Szóval, ha egyet szusszanva is, nyá-
ron is zajlik az élet… 

Végezetül még egyszer köszönöm 
támogatásukat, a nyárra jó pihenést, 
feltöltődést kívánok valamennyi 
kedves lakótársamnak! Természete-
sen a pihenés alatt is elérhető vagyok 
a szokásos elérhetőségeimen:

nyirimarton79@freemail.hu
nyiri.marton@dunakeszi.hu
70-385-4404
Facebook: Nyíri Márton Dunake-

szi Város alpolgármestere

Tisztelettel: 
Nyíri Márton

Dunakeszi 5-ös körzet - Köszönet a támogatásért!
JÚNIUS 9-ÉN ÖNKORMÁNYZATI ÉS EURÓPAI UNIÓS VÁLASZTÁSOKAT TARTOTTUNK. AZ EZT MEG-
ELŐZŐ KAMPÁNYIDŐSZAK MINDANNYIUNK SZÁMÁRA EMBERT PRÓBÁLÓ VOLT. A JELÖLTEK VÉGIG-
JÁRTÁK A KÖRZETEKET, SZÓRÓLAPOZTAK, IGYEKEZTEK MINÉL TÖBB HÁZTARTÁSBAN ELMONDANI 
A PROGRAMJUKAT. A MAGAM RÉSZÉRŐL TÖBB, MINT 800 HÁZTARTÁST JÁRTAM VÉGIG. SZÁMOM-
RA NAGYON JÓ ÉLMÉNY VOLT, HOGY SZÁMOS HELYEN MÁR ISMERŐSKÉNT ÜDVÖZÖLTEK, SOKAKKAL 
MÁR VOLT KÖZÖS ÜGYEM, SOK TARTALMAS BESZÉLGETÉSBEN VEHETTEM RÉSZT. AZTÁN JÚNIUS 
9-ÉN ESTE 7 UTÁN MÁR VÁRTUK AZ EREDMÉNYEKET…

nerként tudok tekinteni min-
denkire, aki hasonlóan a lakók 
érdekeit helyezi előtérbe.

A programom alappillérei az 
élhető, átlátható és zöld. Ezt sze-
retném képviselni. A család, a 
lakhatás, az oktatás és egészség-
ügy területén kell többet adnunk 
helyben.  A fiataloknak lakhatási 
támogatást, a pedagógusoknak, 
egészségügyi szakdolgozóknak 
helyi támogatást, a háziasszo-
nyoknak piacot. Az időseknek 
nagyobb biztonságot a minden-
napokban. A város gazdálkodá-
sa sokkal átláthatóbbá kell vál-
jon. A környezetvédelem a fenn-
tarthatóság érdekében minden 
lehető eszközzel élnünk kell. 

Nőként, családanyaként a 
családok, a lakók mindennapja-
inak megkönnyítését, az ellátás 
által a biztonságérzetük növe-
lését tartom elsődleges felada-
tomnak. Mindenki számíthat 
rám ebben és együttműködök 
politikai és egyéb nézetektől 

függetlenül mindazokkal, akik 
ebben támogatnak.

Most viszont itt a nyár, a pi-
henés ideje. Jó nyaralást, kikap-
csolódást kívánok Dunakeszi 
minden lakójának!”

Tisztelt Dunakesziek!
Tisztelt Lakótársak!

Június 9-én, este 19 órakor 
véget ért a 2024 évi európai uni-
ós és önkormányzati választás. 
Az önkormányzati választá-
son polgármester-jelöltként in-
dultam a Békés Nemzet Egye-
sület támogatásával. Nem tá-
mogatott egyetlen párt sem, 
ezt egyébként hangsúlyoztuk 
is, hogy nem kívánunk pártok-
kal együttműködni, nem kívá-
nunk semmilyen politikai küz-
delemben részt venni, kis és/
vagy nagy pártok elképzelése-
ivel foglalkozni, távol akarunk 
maradni a pártok harcától. 

Valljuk, hogy itt helyben, ahol 
élünk egyetlen feladatunk van, 
az itt élők képviselete, az itt élők 
igényeinek, elvárásainak meg-
hallgatása és ezek támogatása. 
Mint egy nagyon fiatal egyesü-
let polgármester-jelöltje Duna-
keszin, úgy gondolom az elért 
eredmények alapján, hogy si-
keres volt bemutatkozásunk a 
helyi közéletben. Ugyan a pol-
gármesteri megbízást nem si-
került elérnem, reálisan néz-

ve túl sok esély nem is volt rá, 
de a választási eredmény azt 
mutatja, hogy majd’ ezer Du-
nakeszi lakosnak szimpati-
kusak voltak a programunk-
ban leírtak. Köszönök minden 
egyes szavazatot, melyet a Bé-
kés Nemzet Egyesület színei-
ben indulók kaptak, legyen az 
polgármester-jelölt vagy képvi-
selő-jelölt. Nagy eredménynek 
tartom, hogy ilyen sokan sza-
vaztak ránk első választásun-
kon elindulva úgy, hogy rajtam 
kívül nem volt olyan jelöltünk, 
aki igazán ismert lett volna vá-
rosunkban. Mivel a kompenzá-
ciós listán mandátumot sikerült 
szereznem a következő ciklus-
ra, így a képviselő- testületben 
is meg tudom jeleníteni prog-
ramunk elemeit és tenni tudok 
azok megvalósításáért vala-
mennyi Dunakeszi lakos közér-
zetének és életminőségének to-
vábbi javítása érdekében.

Bilinszky Ferenc



18 Dunakeszi Polgár

Dunakeszi országos kulturális eseménynek ad otthont 
a Katonadombon. Egy csodálatos és különleges kon-
certnek, vizuális élménynek lehetnek tanúi augusztus 
20-án, 20 órától mindazok, akik a dunakeszi Szent Ist-
ván-napi ünnepségre ellátogatnak, ahol A Szent Koro-
na országa ősbemutatóját élvezhetik közel 300 előadó 
tolmácsolásában. A rendezvény ingyenes, mindenkit 
szeretettel várnak. 

A zenemű megálmodója, producere 
és egyik szövegírója Kaszás Géza 

színművész, rendező.
Több kötetnyi könyv jelent meg a 

magyar Szent Koronáról, annak szim-
bólumairól, jelképeiről, hányattatása-
iról. A Szent Koronának, mint tárgy-
nak a története, különösen annak óri-
ási politikai, hatalmi jelentősége mi-
att nagyon hányatott volt a „zivataros 
századok” alatt. A Szent Korona máig 
megmaradt szimbolikájának politikai 
jelentőségét mutatja a rendszerváltás 
utáni magyar közéletben is folytatódó 
vita, ami az utóbbi időkben egy kicsit 
elhalványult, de szerencsére egy lelkes 
„hármas” felvállalta a Szent Korona je-
lentőségének felelevenítését.

A közelmúltban Kaszás Gézával be-
szélgettünk a mű születéséről, megva-
lósításáról és a társszerzőkről. A szín-
művész a beszélgetésünk elején el-
mondta, hatalmas munka volt az ora-
tórium megírása, melyet évekkel ez-
előtt kezdtek el két barátjával, Varga 
Tiborral és Gulya Róberttel. Megtud-
tuk, az ötletet az adta, hogy annak ide-
jén megjelent egy pályázati lehetőség, 
amelyben az állt, hogy támogatják az 
olyan eseményeket, műalkotásokat, 
rendezvényeket, melyek a Szent Koro-
nával kapcsolatosak. 

„Azt vettem észre, hogy a környe-
zetemben senki nem mozdult erre a 
lehetőségre, se producer, se rende-
ző, se író, se zenész, senki. Elkezd-
tem gondolkodni, hogy mi lenne az a 
műfaj, amiben ezt a témát méltókép-
pen tudnám feldolgozni. Arra gondol-
tam, hogy manapság a legnagyobb ha-
tású előadói műfaj a koncert. A zené-
ben megfogalmazott gondolatok, ze-
nével kísért előadások tömegeket von-
zanak. Ha valami olyan fontos ügyet 
szeretnénk az emberek elé tárni, mint 
a Szent Korona, akkor ezt az utat kell 
választani és, hogy ez a hang minél 
messzebb szóljon, egy hatalmas kórus 
és zenekar segítsége kell. 

Ehhez a feladathoz kerestem társa-
kat. Gulya Róberttel, aki az összes fil-
mem zenéjét írta. Legutolsó munkája a 
Most vagy soha című film zenéje. Ő az 
oratórium zeneszerzője. Hozzánk csat-
lakozott Varga Tibor jogtörténész, köl-
tő, szövegíró barátom, a Szent Korona-
tan nagyon komoly ismerője” – mond-
ja Kaszás Géza.

Amikor összeállt a „hármas” meg-
kezdődött a több évig tartó intenzív 
szellemi munka. Kaszás Géza fogal-
mazta meg a feladatot, Varga Tibor-
ral közösen alakították a mű szellemi-
ségét, írták, szerkesztették a szövegét. 
Gulya Róbert zeneszerző küldte a ze-
nében fogalmazott gondolatokat. Eze-
ket néha hosszas beszélgetések, viták 
után véglegesítették. Így született az öt-
tételes, összesen 70 perc terjedelmű al-
kotás.

A monumentális mű mindenki 
számára élvezetes lesz 

„Mivel én színészként kezdtem a 
művészi pályámat – aztán egyéb dol-
gokkal is foglalkoztam, így filmrende-

zéssel és producerként is tevékenyked-
tem – ezért nálam nagyon fontos a ha-
tás. Nem az, amit én érzek alkotóként, 
hanem az, hogy mit tudunk kiváltani 
a nézőkből. Szerintem minden művé-
szi alkotásnak ez az egyik legfontosabb 
szempontja. Pontosan tudni, mit aka-
runk mondani, mit akarunk kiválta-
ni a nézőkben, a hallgatóságban. Ezért 
mindenképpen szem előtt kellett tar-
tani azt, hogy az előadott mű minden-
ki számára élvezetes, izgalmas, katarti-
kus élményt jelentsen. A Szent Korona 
országa megfelel ennek az elvárásnak. 
A szimfonikus zenekarral és kórus-
sal megszólaltatott mű olyan hangzás-
világot teremt, olyan energiát zúdít a 
hallgatóságra, mellyel a rockzenekarok 
sem képesek versenyezni.

200 tagú kórus, 70 fős 
szimfonikus zenekar 

A világ változik, a zenei műfajok al-
kalmazkodnak, hogy a közvetíteni kí-
vánt gondolatokat mindenki értse, ha-
tása alól ne tudja kivonni magát. Bí-
zom abban, sokan el fognak jönni az 
előadásra, hiszen a filmzenei koncer-
tek rendkívül népszerűek, mi pedig a 
legszebb, legizgalmasabb, legdrámaibb 
„filmhez”, a történelmünkhöz írtunk 
zenét, ami a jelenkor zenei ízlésvilágá-
nak is maradéktalanul megfelel, még a 
fiatal generáció számára is.

A Szent Korona országa nagyon di-
namikus, magával ragadó mű, óriási 
hatással van a befogadóra” – emelte ki 
Kaszás Géza – akitől azt is megtudtuk, 
hogy látványelemekben is bővelkedik 
majd az előadás. Egy hatalmas mére-
tű LED-falat álmodtak a 200 tagú kó-
rus, a 70 tagú Dunakeszi Szimfonikus 
Zenekar és a szólisták mögé, amelyre 
előadás közben folyamatosan rendkí-

A SZENT KORONA ORSZÁGA   
Ősbemutató augusztus 20-án, a Katonadombon

Kaszás Géza
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vül látványos filmet vetítenek. Hogy ez 
a látványvilág a legigényesebb, leglát-
ványosabb formában szolgálja az elő-
adást, Lipák Edvin sietett segítségükre. 
Az élményt a színpadi világítás eszkö-
zei pedig csak fokozzák. 

Az öttételes mű a világ kezdetétől a 
ránk váró, remélhetően boldog jövő-
ig mutat fel fontos eseményeket a ma-
gyarság történetéből. 

„Egyik tétele Mátyás koronázását 
idézi. A Szent Koronát beavató koro-
nának tartják. Talán erre az is bizonyí-
ték, hogy Magyarországon a koronázás 
mindig szentmise keretében történt. 
Amennyiben valakit ezzel a koroná-
val koronáztak meg, az Istentől kapta 
a feladatot és a felhatalmazást. Elhang-
zik egy koronázási eskü is. Sajnos nem 
tudjuk, hogy Mátyás e szavakkal eskü-
dött-e fel, de nagyon valószínűsíthető, 
mert előtte és utána is ezt az esküszöve-
get mondták királyaink. Az ötödik té-
tel tulajdonképpen egy csodálatos him-
nusz, ami az egész ország közös és bol-
dogabb jövőjét sugallja” – tudtuk meg a 
részleteket a műről.

Nemzetegyesítő 
Szent korona 

A Szent Koronának mindig is nem-
zetegyesítő, összetartó szerepe volt. A 
nemzet szimbólumaként a korona alá 
tartozott minden terület, ami a ma-
gyarsághoz tartozott, illetve minden 
egyes lélek, aki magyarnak vallotta ma-
gát. Ezek voltak a Szent Korona tagjai. 

A koronáról az utóbbi időben keve-
sebbet beszélünk, a mű születése azért 
is fontos, mert ismét ráirányulhat a fi-
gyelem. Talán a bemutató és az azt kö-
vető előadások után nagyobb hang-
súlyt kap majd a közvéleményben és 
az oktatásban a Szent Korona, és vele 
kapcsolatosan minden, amiben őse-
ink hittek. 

„Az 1456-os nándorfehérvári csa-
tát a lehető legnagyobb részletességgel 
dolgoztuk fel a zenei hatás eszközei-
vel. A műben ez az egyik legdinamiku-
sabb, leglátványosabb rész. Bár mind-
egyik az, de ezt azért tartottam fontos-
nak, mert akkor Nándorfehérvár, a vi-
lág legnagyobb, a kereszténységért ví-
vott csatájának helyszíne volt. Egészen 
elképesztő, hogy ebben a csatában a 
várvédők és Hunyadi János kis létszá-
mú harcedzett katonái, valamint a Ka-
pisztrán János által vezetett keresztesek 
mellett, búcsúsokból, polgárokból, di-
ákokból álló katonailag képzetlen ma-
gyar emberek vívták hősies küzdelmü-
ket az akkori világ legmodernebb, leg-
ütőképesebb hadseregének háromszo-
ros túlerejével szemben” – hallottuk 
Kaszás Géza véleményét.

„Az augusztus 20-i nagyszabású elő-
adás a Civil Támogatási Alap pályáza-

tán elnyert összeg nélkül nem jöhetett 
volna létre, de komoly segítséget kap-
tunk még Dunakeszi Város Önkor-
mányzatától is. Ezen felül a térség vál-
lalkozásai, vállalkozói is hozzájárulnak 
a megvalósuláshoz, így a Swietelsky 
Magyarország Kft., a Penta Kft. és a 
Kállay 2 Service. Médiatámogatónk a 
Dunakeszi Polgár, illetve a Dunaka-
nyar Régió.  

A fellépők között láthatjuk majd 
Rálik Szilvia Liszt Ferenc-díjas opera-
énekest, érdemes művészt, aki Boldog-
asszonyt testesíti meg az oratóriumban. 
A férfi szólistánk Manuel Betancourt 
Camino, a gyönyörű hangú előadó, aki 
a világ számos színpadán énekelt és du-
nakeszi polgár. 

A bemutatóra nem kerülhetne sor, 
ha Farkas Pál, a Dunakeszi Szimfoni-
kusok karmestere nem látja meg a le-
hetőséget a műben és nem fogná ösz-
sze Dunakeszi és a környező települé-
sek kórusait, a Dunakeszi Szimfonikus 
Zenekart, a régióban élő művészeket és 
alkotókat. Így elmondhatjuk, hogy a 
bemutató Dunakeszi, illetve a régió kö-
zös kulturális erőfeszítéseként jön létre.

Bízom benne, hogy az ingyenes ren-
dezvényen több ezren foglalnak majd 
helyet a Katonadombon, hogy együtt 
legyünk tanúi egy csodálatos, lélek-
emelő oratórium születésének” – fogal-
mazott Kaszás Géza.

Vetési Imre 
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Dunakeszi szemmel

- Milyen érzésekkel vetted át az 
egyesület elnöki posztját?

- Az egyesület elnöki posztját nagy 
kihívásnak és hatalmas felelősség-
nek érzem. Az elmúlt évek során el-
ért fejlődést szeretnénk továbbvinni 
az újonnan felállt elnökséggel. Ez egy 
izgalmas és motiváló feladat, amely 
rengeteg energiát és elkötelezettséget 
igényel.

- Milyen rövid távú célokat tűztél 
ki az egyesület számára a következő 
hónapokra?

- Az olimpia és a paralimpia előtt 
állunk, ami mérföldkő a VSD számá-
ra. Pongrácz Bence esetében az elsőd-
leges cél a tisztes helytállás, míg Pálos 
Peti paralimpikonunknak jó esélyei 
vannak pontszerzésre és akár érem-
re is. Fontos számunkra, hogy Bence 
csapatban és egyéniben is minél jobb 
eredményeket érjen el, hiszen ez jó le-
hetőség a 2028-as olimpia előtt.

- Mik a hosszú távú terveid az 
egyesület fejlesztésére?

- Célunk, hogy megtartsuk a ki-

emelt vidéki egyesület pozícióját, to-
vább fejlesszük az önkormányzat ál-
tal életre hívott iskolai sportmodell 
programot, és kiszélesítsük a sporto-
lói nemzet programot. Ezen intézke-
désekkel szeretnénk bevonni a civil 
lakosságot is Dunakeszi sportéletébe.

- Hogyan szeretnéd növelni az 
egyesület taglétszámát?

- Két új sportággal bővültünk, így 
még több lehetőséget kínálunk a gye-
rekek számára. Jelenleg közel 3000 
sportolónk van, és a napi edzés te-
remigény megoldása nem egyszerű 
feladat. Nagy segítséget jelent a szept-
emberben nyíló Dunakeszi Diákne-
gyed két új sportcsarnoka, de folya-
matosan szükség van további bővíté-
sekre, különösen a felnőttek és a sza-
badidős sport szempontjából.

- Van-e konkrét stratégiád a fiatal 
tehetségek felkutatására és támoga-
tására?

- Igen, az egyesületünk egyik ki-
emelt programja a fiatal tehetségek 
támogatása. Már kidolgoztuk, és 1 
éve sikeresen be is indítottuk ezt a 
programot. Célunk, hogy ezek a te-
hetségek a segítségeinkkel a jövő baj-
nokaivá váljanak, és büszkén képvi-
seljék egyesületünket a hazai és nem-
zetközi versenyeken.

- Milyen intézkedéseket kívánsz 
tenni az egyesület anyagi helyzeté-
nek javítása érdekében?

- Az egyesület számára kiemelten 
fontos a meglévő vidéki támogatások 
megtartása, ugyanakkor a helyi köze-
pes és nagyobb vállalkozásokkal való 
együttműködés is elengedhetetlen. 
Kiemelten számítunk a helyi vállal-
kozók támogatására, hiszen együtt-
működésükkel nemcsak az egyesület 
fejlődése biztosított, hanem lehetősé-
gük nyílik a közösség életében is aktí-
van részt venni és hozzájárulni annak 

sport- és egészségmegőrzési céljai-
hoz. Támogatásukkal közösen érhe-
tünk el nagyobb sikereket, és tehetjük 
még erősebbé Dunakeszi sportéletét. 
Az önkormányzat is minden évben 
jelentős anyagi támogatással segíti az 
egyesület munkáját.

- Hogyan kívánod erősíteni az 
egyesület és a helyi közösség kapcso-
latát?

- Közel 3000 sportoló és 6000 szülő 
vesz részt programjainkban. Rendsze-
resen szervezünk rendezvényeket, me-
lyek erősítik a közösségi összetartást.

- Milyen szerepet szánsz a digitá-
lis és közösségi média használatá-
nak az egyesület népszerűsítésében?

- A fiatalok megszólítása érdekében 
elengedhetetlen a közösségi média 
aktív használata. Szeretnénk a fiatal 
generációkat minél szélesebb körben 
elérni és bevonni az egyesület életébe.

- Hogyan kívánod támogatni az 
edzők és az egyesület többi munka-
társának szakmai fejlődését?

- Rendszeres továbbképzési lehető-
ségeket biztosítunk sportágon belül, 
és szakirányú továbbképzéseket is 
szervezünk. Fontosnak tartjuk a pszi-
chológiai támogatást is a sportszak-
mai fejlődés érdekében.

- Milyen prioritásokat határozol 
meg az infrastruktúra fejlesztésé-
ben?

- Célunk olyan munkacsarnokok 
létrehozása, amelyek szakmailag ma-
gas szinten tartanak, és további fej-
lődést tesznek lehetővé. Ezen a téren 
már jelentős előrelépéseket tettünk, 
de folyamatos fejlesztésekre van még 
szükség.

- Mit gondolsz az egyesület jelen-
legi helyzetéről, és mely területeken 
látod a legnagyobb fejlődési lehető-
séget?

ÚJ ELNÖKSÉGGEL ÚJ TÁVLATOK FELÉ 
– Interjú a VSD új elnökével, Lindner Ádámmal
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Dióssi Csaba 
polgármester

- válaszol a polgármester

- Az egyesület minden szempont-
ból fejlődni kíván. Fontos számunk-
ra, hogy minél szélesebb körű szol-
gáltatást nyújtsunk, mind a gyerekek, 
mind a felnőttek számára. Az egész-
ségmegőrzés kiemelt fontosságú a la-
kosság számára is.

- Milyen kapcsolatokat kívánsz ki-
építeni más sportegyesületekkel vagy 
szervezetekkel?

- Jelenleg is együttműködési part-
nerünk a Budapesti Honvéd. Tovább 
szeretnénk mélyíteni a kapcsolatain-
kat a vidéki nagyobb sportegyesüle-
tekkel és a sportági szakszövetségek-
kel, valamint a sportállamtitkárság-
gal.

- Milyen személyes motivációid 
vannak az elnöki poszt betöltésére és 
az egyesület irányítására?

- Hét éves korom óta sportolok, és 
a sportolói pályafutásom lezárta után 
is mindig a sportban dolgoztam. Az 
egészséges életmód és annak szerve-
zése, irányítása számomra hatalmas 
motivációt jelent.

- Milyen együttműködési lehetősé-
geket látsz az oktatási intézmények-
kel?

- Jó kapcsolatot ápolunk a tanker-
ülettel, és fontosnak tartjuk a helyi 
általános iskolákkal, valamint  a két 
új középsikolával és a gimnázium-
mal való együttműködést. Az óvodá-
kat is rendszeresen felkeressük, edzé-
seket tartunk, megismertetjük a gye-
rekekkel már egész kicsi korukban a 
sportágainkat, hiszen a VSD számára 
kulcsfontosságú, hogy már korai élet-
korban megszólítsuk a gyerekeket.

- Milyen lépéseket tervezel a kör-
nyezetvédelem és fenntarthatóság 
érdekében az egyesület tevékenysé-
geiben?

- Már néhány épületünk rendel-
kezik napelemekkel, és további inf-
rastruktúra fejlesztéseket tervezünk 
ezen a téren. Szelektív hulladékgyűj-
tést végzünk, és minden évben részt 
veszünk a köztisztasági napokon.

- Mit gondolsz az egyesület társa-
dalmi felelősségvállalásáról, és mi-
lyen lépéseket tervezel ezen a téren?

- Közösségépítés, egészségfejlesztés 
és -megőrzés minden generáció szá-
mára. Célunk, hogy a sport fontossá-
gát, a szorgalmat és az alázatot min-
denki számára elérhetővé tegyük.

- Hogyan látod az egyesület szere-
pét a helyi és országos sportéletben?

- A VSD Pest megye legnagyobb 
egyesülete, a régióban megkérdője-
lezhetetlen a szerepe. Országos szin-
ten is számos sportágban kiemelkedő 
teljesítményt nyújtunk.

- Nemrég két új szakosztály csat-
lakozott az egyesülethez: a kajak 
és az akrobatikus rock&roll. Ho-
gyan látod ezen szakosztályok be-
illeszkedését és jövőjét az egyesü-
letben?

- A kajak fontos olimpiai sport-
ág, amely tradíciókkal rendelkezik 
és szakmailag magas szinten van. Az 
akrobatikus rock&roll is sikeres volt 
eddig, különösen a kisiskolások moz-
gásfejlesztése szempontjából fontos. 
Reméljük, hogy mindkét szakosztály 
jól beilleszkedik az egyesületbe.

- Milyen terveid vannak a szak-
osztályok támogatására és fejleszté-
sére?

- Folyamatos támogatást kapnak az 
egyesületen belül, beleértve a kiemelt 
gyógytornát, versenyeket és edzőtá-

borokat is. A célunk, hogy minden 
szakosztály a lehető legjobb feltételek 
mellett működhessen és fejlődhessen.

***
Lindner Ádám három éve erősíti 
szakmai vezetőként a VSD elnöksé-
gét, két éve pedig már elnökhelyet-
tesként tapasztalhattuk meg testkö-
zelből rátermettségét, hozzáértését 
és szakértelmét. A VSD jelenleg Pest 
megye legnagyobb sportegyesülete, 
országos szinten pedig a legnagyob-
bak közé tartozik a klubban sporto-
ló gyermekek és felnőttek számának 
tekintetében. Biztos vagyok benne, 
hogy csakúgy, mint Temesvári Ist-
vánnál, úgy Lindner Ádámnál is jó 
kezekben van a klubunk. Számom-
ra nagyon fontos a sport és egészsé-
ges életmód, ezért saját tapasztalat-
ból bíztatok arra mindenkit, hogy ke-
resse meg a maga számára legmegfe-
lelőbb mozgásformát, mert a fittség 
érzése nélkülözhetetlen a mindenna-
pokból. Dunakeszi és a VSD nagyon 
erős utánpótlás nevelésben, de az idő-
sebb generáció is sportolhat aktívan. 
Soha nem késő elkezdeni. Lindner 
Ádám célkitűzéseit támogatjuk, mert 
ő is azt erősíti, hogy sportos város va-
gyunk. Temesvári Istvánnak pedig 
további sikereket  kívánok.
 Somfai Krisztina 

Szeredi Helga
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Béres Magdi: Németh NYIBA Sán-
dor Budapesten él, de számos szál-
lal kötődik Dunakeszihez. A Duna-
keszi Polgárban is többször olvas-
hattak róla, s megtisztelő, hogy az 
antológiába is bekerültek versei. 
Gyerekkorod óta része az életednek 
az írás, zene és a sport. Kérlek, me-
sélj erről! 

Németh NYIBA Sándor: Egész 
életemet a zene és a sport határozta 
meg. Boldog vagyok, hogy Dunake-
szin nyithattam meg az első magyar 
rocklegendák kiállítást, ahol kü-
lön sátrat kaptunk a rockkoncerten. 
Több önálló estem volt Dunakeszin 
a Kölcsey Ferenc Városi Könyvtár-
ban és örülök, hogy a Krúdy Gyu-
la Irodalmi Kör alkotójának, Batári 
Istvánnak a festményei kerültek ki a 
könyvtár falára. A múltban rendsze-
resen jártam a Növényi Akadémiára 
edzéseket tartani. 1980-ban együtt 
voltunk Norbival az olimpián és így 
megmaradt a kapcsolat. Testvérem, 
Marika is Dunakeszin lakik. A Krú-
dy Irodalmi Kör elnökeként tevé-
kenykedem, eddig négy önálló köte-
tem jelent meg.  

B.M.: Milyen érzés volt, amikor 
az antológiát a kezedbe vetted, sze-
retnél-e a további években is írni az 
antológiákba? 

N.Ny.S.: Nagy megtiszteltetés volt 
számomra, hogy bekerülhettem a 
kötetbe. Ez az antológia teljesen el-
tért a megszokott antológiáktól kül-
lemben, papírminőségben és tarta-
lomban egyaránt. Jó volt megfogni a 

kötetet és a könyvbemutató rendez-
vény is kiemelkedő volt, sok értelmes 
emberrel beszélgettem és egy kicsit 
bővíteni tudtam az ismeretségi körö-
met. A Krúdy Gyula Irodalmi Körbe 
háromszázan tartoznak. Kossuth és 
József Attila díjas költők, ám nagyon 
jól éreztem magam a dunakeszi írók, 
költők között is. 

B.M.: Nyugdíjasként is nagyon 
aktív életet élsz. Mikkel foglalkozol 
és milyen további terveid vannak?

N.NY.S.: Most egy Sotogán him-
nuszt (szöveg és zene) írok a Világ-
szövetségnek. Hamarosan megjele-
nik két kötetem, egy 600-700 olda-
las verses kötet, és hasonló terjedel-
mű életmű könyvem. Egy verses cd-t 
készítek kortárs költők megzenésí-
tett verseiből, melyen én zenélek és 
szavalok. Minden héten Krúdy ren-
dezvény van 80-120 fővel. Július 19-
20-21 én lesz az 52. NYIBA-Krúdy 
Irodalmi Alkotó Tábor. Hátralévő 
életemben olyan világban szeretnék 
élni, ahol rangja van a teljesítmény-
nek, becsületnek, a kitartásnak, a 
szeretetnek, mert a szeretet sosem 
fogy el. Jó itt a Földön, szeretném, ha 
az emberek megértenék, hogy ebben 
a világban minden embernek meg-
van a helye, senki nem kerül más he-
lyére. 

B.M.: Teréz 16 éve él Dunakeszin, 
előtte Vácon lakott, ahol a Jávorszky 
Ödön Kórházban dolgozott. Orvos-
ként hogyan kerültél kapcsolatba az 
írással, mikortól és mit írsz? 

Dr. Valkai Teréz: 33 évig dol-
goztam a Váci Jávorszky Ödön kór-
házban. Miután 2007 decemberé-
ben nyugdíjba mentem, jelentkez-
tem a Magyar Író Akadémiára, ahol 
két félévet elvégeztem. 2008-ban Dr. 
Gulyás Márta reumatológus kollé-
ganőm meghívására jelentkeztem 
az Orvos Írók Baráti Körébe. Azóta 
minden évben részt vettem az évente 
egy alkalommal megrendezett kon-
ferenciájukon.

B.M.: Milyen írásaid jelentek meg 
eddig, mennyire határozta meg a té-
mákat az, hogy orvos vagy?

V.T.: A Orvos Írók Baráti Körének 
szerkesztésében eddig 16 antológiá-
ban jelentek meg írásaim. 2022-ben, 
mely már Orvos Írók és Képzőművé-

szek Köre, – dr. Misz Irisz vezetésé-
vel – kiadott egy Ragály című anto-
lógiát, amely a járvány élményeivel 
kapcsolatos írásokat tartalmazott. 
E kötetbe is került be írásom, és az-
óta már országos ismertséget ért el. 
2021-ben Német NYIBA Sándor, az 
óbudai Krúdy Irodalmi Kör vezetője 
meghívott a csoportba. Rendszere-
sen részt veszek a rendezvényeiken, 
és az azóta megjelent két antológia 
is lehozta az írásaimat, valamint a 
György Pál Katalin által szerkesztett 
Kláris irodalmi folyóirat 2023-as és 
2024-es antológiában is szerepelnek 
novelláim.

B.M.: Milyen további terveid 
vannak? 

V.T. Írásaim zöme az orvosi pályá-
mat öleli fel. Itt átélt élményeimet, 
különleges emberi találkozásokat, az 
orvosi pálya nehézségeit és szépsége-
it, pozitív és negatív példákat dol-
gozok fel. Az átélt bőséges élmény-
anyag számomra kifogyhatatlan for-
rás. Eddig két önálló kötetem jelent 
meg: 2008-ban „A Főnix” családre-
gény, 2020-ban megjelent a”33 évem 
a váci kórházban” önéletrajzi regény. 
Jelenleg két novelláskötet összeállí-
tásán dolgozom: egyik a magánéle-
ti emlékeket foglalná keretbe, a má-
sik az antológiákban kiadott írásai-
mat gyűjtené össze.

A szerzők írásai a Sors-szemcsék 
antológiában olvashatóak, melyet a 
Líra és Libri hálózatában lehet meg-
vásárolni. 

Béres Magdi

A Dunakeszin élők és a városhoz kötődők 
Sors-szemcsék antológiájában résztvevő 
szerzők közül a júliusi számban Németh 
NYIBA Sándor költő, a Magyar Kultúra 

Lovagja, a Krúdy Gyula Irodalmi Kör 
elnöke és dr. Valkai Teréz nyugdíjas 

belgyógyász, reumatológus, az Orvos Írók 
Baráti Körének és a Krúdy Gyula Irodalmi 

Kör tagja kerül bemutatásra.

GONDOLATOK A 
LÉLEKNEK ÉS A SZÍVNEK 

Németh 
NYIBA Sándor

Dr. Valkai Teréz
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Magyarországon az első öttu-
sa versenyt 1927. április 21. 

és 29. között rendezték meg, ami-
kor a vívásnak a Ludovika Akadé-
mia, a lövészetnek a Szemere lőtér, 
az úszásnak a Császár-fürdő, a lo-
vaglásnak a nagyrákosi gyakorló-
tér, a futásnak pedig ismét a Ludo-
vika adott helyet. Az első helyezett 
Filótás Tivadar lett, így ő képviselte 
hazánkat első öttusázóként az ams-
terdami ötkarikás játékokon, 1928-
ban. 1945-ig kizárólag honvédtisz-
tek öttusáztak, 1946-tól azonban 
más sportolók is indulhattak eb-
ben a sportágban, amelyben egyé-
ni és csapatversenyt is tartottak. A 
Magyar Öttusa Szövetség 1947-ben 
alakult meg.

1956. május 27. és 31. között Bu-
dapest volt a házigazdája a mel-
bourne-i olimpiára is felkészítő 
nemzetközi öttusa versenynek, 
amely egyben az Országos Testne-
velési és Sportbizottság (OTSB) ál-
tal szervezett országos bajnokság is 
volt. Az öt versenyszámból négyet 
a fővárosban, a tereplovaglást azon-
ban a dunakeszi–alagi lóversenypá-
lyán rendezték meg.

A versenyre május 26-án és 27-
én érkeztek a svájci, szovjet, cseh-
szlovák és román öttusázók Buda-
pestre, akik az 1911-ben Komor 
Marcell és Jakab Dezső tervei alap-
ján épült Palace Szállóban nyertek 
ideiglenes otthont. A pályát május 
26-án mutatták be a résztvevők-
nek. Május 28-án, 7.45-kor indult 
az IBUSZ különvonata a Nyugati 
pályaudvarról, amely a mai Duna-
keszi nagyállomásig szállította az 
öttusázókat.

A nagyon kellemes, nyárias idő-
ben, szép létszámú közönség előtt, 
8 órakor sorsolták ki, hogy az első 
számban, az alagi lóversenypályán 
megtartott tereplovaglásban, az 
OTSB által kiválasztott 41 magyar 
öttusa ló közül az induló 39 verseny-
ző melyiket kapja. 8.30-kor tartották 
a megnyitót, majd azonnal kezdetét 
is vette a megmérettetés. A pálya 
4000 m hosszú volt és 28 akadályt 
kellett legyőzniük a résztvevőknek. 
A szovjet favorit, az egy évvel ko-
rábban, Svájcban megrendezett vi-
lágbajnokságon aranyérmet nyerő 
Konsztantyin Szalnyikov megsérült 
a lovaglás során, de „végiglovagolta 
a nehéz terepet”.

A tereplovaglás versenyszámban 
az első 15 között 12 magyar kapott 
helyet, egyéniben a legjobban Bódi 
János teljesítette az alagi akadálypá-
lyát, csapatban Szabó Sándor, Bene-
dek Gábor, Kovácsi Aladár és Móra 
László állhattak a dobogó legfelső fo-
kán. Az öttusázók 14 órakor indultak 
vissza, a fővárosba, ismét az IBUSZ 
különvonatán, hogy felkészüljenek a 
további versenyszámokra.

A párbajtőr-vívásra a Nemze-
ti Sportcsarnokban, a lövészetre a 
marcibányi lőtéren, az úszásra a 
Margit-szigeti Sportuszodában, a 
futásra pedig a Szépvölgyi út mel-
letti Fenyőgyöngye területén ke-
rült sor. Az edzők és a versenyzők 
egybehangzó nyilatkozata szerint a 
magyar versenyhelyszínek kiválóan 
alkalmasak voltak az öttusa számok 
megrendezésére. Nem vártak nagy 
eredményeket, hiszen éppen csak a 
kezdetén voltak a novemberi, mel-
bourne-i olimpiára vezető felkészülé-
si időszaknak. A szovjet vezetőedző, 
Arszenyij Szokolov szerint: „Minden 
találkozásunk alkalmával nagyon so-
kat tanulunk a kiváló magyar öttusá-
zóktól.” Ez beigazolódott Budapesten 
is: egyéniben – elképesztő futással 
(két másik indulót megelőzve) és ha-
talmas versenyben a svájci Werner 
Vetterlivel – Benedek Gábor, csapat-
ban pedig az első napon, Alagon is 
diadalmaskodó Szabó Sándor, Bene-
dek Gábor, Kovácsi Aladár és Móra 
László négyes nyerte meg az 1956. 
májusi öttusa nemzetközi versenyt.

 Dr. Kerekes Dóra  
 gyűjteményvezető

Révész István 
Helytörténeti Gyűjtemény
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„CSAK EGY GYŐZHET”

Bár az öttusa mint 
sportág, Pierre de Cou-
bertin báró, a modern-
kori olimpiák atyjának 

javaslatára már az 1912. 
évi stockholmi olim-

pián szerepelt, csapat-
sportágként nemzetközi 

szinten először 1952-
ben tűnt fel a palettán. Benedek Gábor a futás hajrájában 

(1956, fotó: Bojár Sándor, MTI)
A győztes csapat 

(1956, fotó: Bojár Sándor, MTI)

Bódi János Alagon a győztes lovaglás után 
(1956, fotó: Bojár Sándor, MTI)

Az 1956. évi nemzetközi öttusa bajnokság versenyzői Dunakeszin
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Miniszteri kitüntetés 
egy innovatív projektért

Dr. Horváth Viktor, a Dunakeszin is működő Forrás-
Trend Kft. ügyvezetője a minap miniszteri oklevelet 
vehetett át a Belügyminisztériumban. Gratulálunk 
a kitüntetéshez! Ki és miért is kapta pontosan ezt az 
elismerést? – kérdeztük a régiónkban közismert pályá-
zati cég vezetőjétől.

- Köszönöm szépen a gratulációt! Az 
oklevélhez mellékelt miniszteri ha-
tározat szerint a Forrás-Trend Kft. 
ügyvezetőjeként kaptam a név sze-
rinti elismerést a „Gyulaháza tele-
pülésen megvalósult növényház és 
kiszolgáló csarnok létesítésére irá-
nyuló közfoglalkoztatási minta-
programban végzett kimagasló te-
vékenység elismeréséül”- ismertette 
dr. Horváth Viktor, aki így folytatta:

- Hivatalosan a Forrás-Trend Kft. 
volt az önkormányzat partnere, de a 
program kiemelt szerepe és komple-
xitása miatt én végeztem személye-
sen a projekt teljes menedzsment-
jét, ami magában foglalta a pályá-
zatírást, a támogató döntést meg-
alapozó megvalósíthatósági tanul-
mányokat, költségvetések és üzleti 
tervek készítését, aktualizálását, az 
indikatív árajánlatok és az előkészí-
tő tervek beszerzését, a beszerzési el-
járások és kapcsolódó közbeszerzé-
sek szakmai támogatását, a szüksé-
ges engedélyekhez tanulmányok ké-
szítését, a szükséges kommuniká-
ció és nyilvánosság biztosítását. De 
szeretném azt is elmondani, hogy ez 
egy nagyon bonyolult program volt, 
és nyolcan kaptunk érte hasonló el-
ismerést: a belügyminisztériumi és 
vármegyei munkatársak, a polgár-
mester, a növényház kivitelezője, a 
mezőgazdasági szaktanácsadó, és a 
program sikeres menedzsmentjéért 
jómagam. A díjazottak közül isme-
rős lehet az olvasók számára dr. Be-
senyei Gábor r. ezredes úr is, aki ko-
rábban a rendőrkapitányság vezető-
je volt Dunakeszin, és jelenleg szak-
mai főtanácsadó a Belügyminiszté-
riumban.

- Mi volt a projekt fő célja? Mesél-
ne nekünk a projektről, amelyért ezt 
az elismerést kapta? 

- Azért is nagy öröm számom-
ra ez az elismerés, mert projektme-
nedzsment ritkán részesül ilyen ma-
gas elismerésben. A menedzselt pro-
jekt egy olyan közfoglalkoztatási 
mintaprogram, amely a maga nemé-
ben egyedülálló kezdeményezés volt 
az egész országban. A 2,23 milliárd 
forint támogatás kedvezményezett-
je Gyulaháza Község Önkormányza-
ta volt. A fő célunk egy modern, in-
novatív, környezetbarát növényház 
létrehozása volt, amely friss, hely-
ben termesztett élelmiszerekkel lát-
ja el a térséget, és hozzájárul a helyi 
gazdálkodók megélhetéséhez. Emel-
lett szerettük volna előmozdítani a 
fenntartható mezőgazdasági gya-
korlatokat is. A létrehozott új mun-
kahelyeknél piaci feltételek mellett, 
önfenntartó módon kerülnek a dol-
gozók alkalmazásra.

- Mi jelentette az innovációt a 
projektben?

- Számos innovatív elemet tar-
talmaz a projekt. A növényház egy 
olyan dupla falú felfújt fóliasátor, 
amely a hőszigetelő képességét a fó-
liarétegek közé befújt levegővel tud-
ja szabályozni a két réteg közti vas-
tagság változtatásával automatiku-
san, a saját meteorológiai állomá-
sától kapott adatok alapján. A nö-
vényház klímájának vezérlését is 
egy számítógép végzi. A növények 
vízellátása nem csak fúrt kútból 
történik, hanem a 8064 m2 területű 
növényházról és a 1048 m2 terüle-
tű kiszolgáló épületről 2x100 m3-es 
tartályokban összegyűjtött esővíz 
felhasználásával. Ezt a vizet termé-
szetesen szűrni és kémiailag tisztí-
tani is kell, ezt a rendszert is számí-
tógép vezérli csakúgy, mint a növé-
nyek tápoldatozását. A növényház 

fűtése megújuló energiával történik; 
2 db olyan, összesen 1,2 MWatt tel-
jesítményű biomasszakazán, ame-
lyek képesek a hulladékfától kezdve, 
a szalmabálákon át, a megtermelt 
növényzet elhulló biomasszáján át 
mindenféle éghető anyaggal fűteni. 
Az elektromos energiaellátást pe-
dig olyan napelemrendszer szolgál-
tatja, amely akkumulátorokban tá-
rolja a megtermelt, de éppen fel nem 
használt energiát a később történő 
felhasználás érdekében. A tűzivíz-
tározó sem a szokásos földbe ásott 
tározó, hanem egy földfelszíni, f le-
xibilis tűzivíz-tározó. Mind olyan 
megoldás, amely korszerű példa le-
het más, hasonló beruházásoknál. 
A projektről készült bemutató vi-
deót a http://forrastrend.hu/gyh-sq 
honlapon lehet megtekinteni.

- Milyen kihívásokkal kellett 
szembenézniük a projekt során?

- Számos kihívással találkoztunk, 
beleértve a tervezési, engedélyezési 
és közbeszerzési folyamatokat, vala-
mint a megfelelő technológiai meg-
oldások kiválasztását. Fontos volt, 
hogy energiahatékony és fenntartha-
tó technológiákat alkalmazzunk, de 
eközben a költséghatékonyságot is 
érvényesíteni tudjuk. Külön kihívás 
volt, hogy a jogszabályok korlátoz-
ta időkeret miatt több kivitelezőnek 
kellett azonos munkaterületen dol-
gozni, illetve, hogy a program pénz-
ügyi nyilvántartásában a szokásos 
eszközök alkalmazásán túl folyama-
tosan szinkronizálni kellett a köz-
foglalkoztatási támogatások zárt ke-
retrendszerével.

- Milyen hatást gyakorolt a pro-
jekt a helyi közösségre?

- A projekt már most is jelentős 
pozitív hatást gyakorol a helyi kö-
zösségre. A növényház jelentősen 
hozzájárul a helyi önkormányzat 
gazdálkodásához, hozzájárul a friss, 

Dr. Horváth Viktor, 
a Forrás-Trend kft. 

ügyvezetője
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Egészségügyi alapellátás 
fejlesztése Dunakeszin

A projekt keretében megvalósuló fejlesztés célja, 
hogy az egészségügyi alapellátási rendszer infra-
struktúrájának fejlesztése révén hozzájáruljon a 
szolgáltatások területi és minőségbéli fejlesztésé-
hez. A projekt a Széchenyi Terv Plusz Program 
keretében kerül megvalósításra 400 millió Ft vissza 
nem térítendő támogatás segítségével az Európai 
Regionális Fejlesztési Alap és Magyarország költ-
ségvetése társfinanszírozásában.

helyben termesztett élelmisze-
rek felhasználásához. Emellett 
a projekt példaként szolgál más 
közösségek számára is a fenn-
tartható mezőgazdasági gya-
korlatok terén.

- Ön Dunakeszin lakik. 
Vannak Dunakeszin is pro-
jektjeik?

- Mi általában olyan önkor-
mányzatoknál végzünk pro-
jektmenedzsmentet, ahol a 
projekt megvalósítása indo-
kolt, de az önkormányzatnak 
nincs megfelelő csapata a pro-
jektmenedzsmentre. Én úgy lá-
tom, hogy Dunakeszi szépen 
fejlődik, jó itt élni, ami alapve-
tően annak köszönhető, hogy 
hatékonyan dolgoznak az ön-
kormányzatnál. Ránk itt nincs 
szükség. De Pest vármegyé-
ben is vannak önkormányza-
tok, ahol rendszeresen dolgo-
zunk. Kiemelném a most lezá-
rult csörögi projektünket, ahol 
Csörög Község Önkormány-
zata, a Magyar Máltai Szere-
tetszolgálat és egy helyi alapít-
vány által alkotott konzorci-
ummal valósítottunk meg egy 
400 millió forintos projektet 
a település szegregációs prob-
lémák megoldása érdekében, 
vagy Tóalmást, Tápióbécsikét, 
ahol a Belügyminisztérium 

gazdaságélénkítő programja-
in belül valósítottunk meg na-
gyobb beruházásokat. 

De cégeknek is csinálunk 
pályázatokat.  Folyamatban 
levő projektjeink között em-
líthetem például Gödön, az 
Eco Smart Kft. most befe-
jezés előtt álló nagyon kor-
szerű, kimagasló minőségű 
csempebolttelephelyét, Sződli-
geten a Realflex Kft.-vel közö-
sen megvalósított innovációs, 
saját ötleten alapuló napelemes 
reluxaprojektet, vagy a sóskú-
ti 1,3 milliárdos projektün-
ket, amivel tavaly a Sipospack 
Kft. elnyerte a kitüntető „Zöld 
nemzeti bajnok” címet.

- Milyen tervei vannak a jö-
vőre nézve?

- Továbbra is szeretnék olyan 
projekteken dolgozni, ame-
lyek pozitív hatással vannak a 
közösségre és előmozdítják a 
fenntarthatóságot. Engem sze-
mély szerint különösen azok a 
projektek érdekelnek, amelyek 
valamilyen módon innovatí-
vak, és kihívásokat tartalmaz-
nak.

- Köszönjük az interjút, és 
még egyszer gratulálunk a ki-
tüntetéshez!

- Köszönöm szépen!
V. I.

Dunakeszi Város Önkormányzat TOP_PLUSZ pályázat segítsé-
gével újabb egészségházat épít a Fő úton, a régi pszichiátria 

épületének átalakításával és bővítésével. Az épületben állandó ren-
delőt kap a IV. számú gyermekorvosi, az V. számú fogorvosi körzet, 
valamint az I., a X. és a XII. védőnői körzet.

"Egészségügyben nekünk az az álláspontunk, hogy egy önkor-
mányzat nem szakmai szervezet, amit mi tudunk biztosítani, az 
a háttér. Ezt meg is tettük, hiszen felújítottuk az összes rendelőt, 
bővítettük, és felújítottuk a szakorvosi rendelőt, új mentőállomást 
építettünk, most pedig egy újabb egészségház megépítése folyik, 
minden egyes négyzetcentiméter újjáépítünk" – mondta az egész-
ségház építési területén tartott sajtótájékoztatón Dióssi Csaba, Du-
nakeszi Város Polgármestere.

A Dunakeszi Közüzemi Nonprofit Kft. 2022.05.16-án támogatá-
si kérelmet nyújtott be a Széchenyi Terv Plusz keretében meghirde-
tett TOP_PLUSZ-3.3.2-21 kódjelű, „Helyi egészségügyi és szociá-
lis infrastruktúra fejlesztése” című felhívásra, ami pozitív támoga-
tói döntésben részesült. 

A beruházás célja egy olyan, kihasználatlanságra ítélt épület fej-
lesztése, melynek eredményeképpen a megújult épületben integrál-
tan, egy helyszínen válik elérhetővé a körzeti házi gyermekorvosi, 
fogorvosi, valamint a védőnői ellátás. „Amiben hatáskörünk van, 
elmegyünk a falig, néha még azon túl is. Most a gyermekellátásban 
lépünk előre, 21. századi igényeknek megfelelő körülményeket te-
remtünk” – magyarázta a polgármester.

A fejlesztés a Dunakeszi Közüzemi Nonprofit Kft. – mint Ked-
vezményezett – tulajdonában lévő – természetben a 2120 Dunake-
szi, Fő út 141., hrsz.: 5046 cím alatt lévő – ingatlanon elhelyezkedő, 
korábban pszichiátriai betegeket gondozó intézményben a felújí-
tást követően gyermekorvosi és védőnői szolgálat, valamint felnőtt 
fogászat kap helyet. A projekt keretében a felújított intézményben 
megvalósuló egészségügyi alapellátás biztosításához szükséges 
eszközbeszerzés is tervezett.

A beruházásnak köszönhetően egyrészt hozzájárul az egészség-
ügyi szolgáltatás színvonalának emeléséhez, másrészt pedig a fel-
újítás révén, az ingatlan kedvezőbb energetikai paraméterekkel fog 
rendelkezni, mely jelentős csökkenést jelent az üzemeltetési költsé-
gek és a környezeti terhelés tekintetében.

A beruházás kivitelezési munkái megkezdődtek, a projekt várha-
tóan 2024. december hónapban fejeződik be.

Igazgatóság 
és ügyfélszolgálati iroda: 
Krajcár u. 16. 
www.dkkozuzemi.hu
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Megemlékezés Dusza Tibor művésztanárról
Az első szó, ami eszembe jut, a barátság. Sosem hangoztatott, 

szelfiken meg nem örökített, közösségi oldalakra ki nem rakott, 
hanem egy hétköznapi élet folyamán, a maga természetességében 

megélt barátság. 

Aki az égi festővásznon folytatja 

Amikor huszonévvel ezelőtt, né-
hány, frissen végzett fiatal „ta-

nárkezdemény” belépett a Fazekas 
Mihály (akkor még „ötös számú”) 
Általános Iskolába, Dusza Tibor 
azonnal a szárnyai alá vett bennün-
ket. Olyan volt, mint aki éppen min-
ket várt, hogy megtanítsa nekünk a 
pedagógiai szakma alapjait, a fogá-
sokat, trükköket, módszereket. Azt, 
hogy mit vegyünk komolyan, és 
mire legyintsünk. Mi a fontos, és mi 
az, ami ráér. Mire figyeljünk, és mit 
engedjünk el a fülünk mellett. Olyan 
volt nekünk, akkor huszonéves fia-
taloknak, mint Kat, az öreg kato-
na a Nyugaton a helyzet változat-
lan c. filmben, aki szinte apjuk he-
lyett kommendálta a fiatal újonco-
kat. Nekem például ő mutatta meg a 
helyemet a tanáriban, a kollégák kö-
zül ő szólt hozzám először. 

Sokat lehetett tőle tanulni, csupán 
azzal, hogy ott volt mellettünk. Az 
iskolában minden gyerek szerette. 
Voltak, akik viccesen „mesternek” 
szólították, de azért a tréfa mellett 
ott volt a tényleges tisztelet is. Akár-
melyik osztályba ment be, jókedvet, 
vidámságot vitt magával. Jellegze-
tes hangján, sajátos módon jelentet-

te be a tavasz kezdetét, amiről csak 
azért nem beszélek bővebben, mert 
ugyancsak kitágítaná egy megemlé-
kezés kereteit. 

Egykori tanítványai rendszeresen 
visszajártak. Nagydarab, borostás 
fiatalemberek és gyermekeiket kísé-
rő anyukák tették fel a kérdést a ta-
nári szoba ajtajában: „Tibor bá bent 
van? Kérem, szóljanak neki!” Ne-
künk teljesen természetes volt, hogy 
ő mindig ott van. A Fazekas egyik 
arca volt, talán a legjellegzetesebb. 
Mindenben megtalálta a szépet, az 
értékeset. 

A világ rendje az, hogy nem min-
denki egyformán tehetséges: a gye-
rekek között is vannak született 
„művészek”, kibontakoztatásra váró 
tehetségek, és olyanok is, akik nem 
jeleskednek a rajzban, festészet-
ben. Tibi még ezekben a rajzokban 
is felfedezte az értékeset. Rámuta-
tott, hogy aránytalan ugyan a rajz, 
de nézd csak meg! Milyen jók ezek 
a színek! Senki nem távozott az órá-
járól elkeseredetten és a sikertelen-
ség érzésével. 

Volt olyan is, hogy bejött egy fia-
talember, régi tanítvány: „Tibor bá, 
holnap megyek felvételizni (vala-
mi műszaki pályát mondott, nem 
emlékszem már pontosan), vin-
nem kéne rajzokat is, megnézné eze-

ket?” - és elővett a mappájából va-
lami 20-25 rajzot. Se jók, se rosz-
szak nem voltak, közepesre emlék-
szem. Perspektívikus stúdiumok 
voltak, kocka, hokedli, folyosóvég, 
miegymás, szóval elég unalmas „is-
kolás” rajzok. Tibi megnézte, majd 
így szólt: „Hát elég jók, rendben van 
a perspektíva is, minden, de ha nem 
bánod, a Marci bával feldobnánk 
egy kicsit őket...” - úgyhogy mint a 
printer, nekiálltunk az udvari ping-
pong asztalon a rajzoknak, grafit-
tal, szénnel, kézzel-lábbal.  Mehetett 
a srác másnap felvételizni, fel is vet-
ték.

Kiemelkedő művészként tekintet-
tek rá művésztársai. Általában fest-
ményeit állította ki, kevesen tud-
ják, hogy mesterien bánt a grafittal, 
szénnel is. Mindig mondtam neki: 
„Tibi, ezeket a rajzokat miért nem 
állítod ki? - Á, nem olyan jók ezek… 
- mondta szerényen és legyintett. 

Egy emlékezetes kép: 
Nyíri Márton 

alpolgármester, a barát, a 
pedagógus 

kolléga nyitotta
Dusza Tibor festőművész 

egyik kiállítását 
a könyvtárban

Dusza Tibor festővásznon is megörökítette Overdose-t, a csodalovat



27Dunakeszi Polgár

Nem a fenét. Bárki örülne, ha fele 
olyan jól rajzolna, mint ő. Nagyon 
kelendő művészként tevékenyke-
dett: számos galéria, magángyűj-
tő, barát, kolléga, ismerős birtokol 
Dusza-képet. Minden képét el tud-
ta adni. Én láttam párszor festeni, 
és mondhatom, hogy ugyanolyan 
könnyedén, erőlködés nélkül do-
bálta fel a színeket a vászonra, mint 
amilyen laza és kötetlen a beszédstí-
lusa volt. Az volt az érzésem, hogy 
most ugyanúgy beszél, csak éppen 
színekkel. 

Szerette a tárgyakat. Szekrénye, 
fiókja tele van a begyűjtött dolgok-
kal. Egyszer egy zöld, műanyag 
űrlényfigurát talált valahol, és ki-
rakta az asztalára. „Mi ez a gagyi 
bóvli, Tibi?” - kérdeztem tőle. „Hát 
igen, igen, elég gagyi, de ha ebből a 
szögből megnézed… - és fordított 
rajta egyet - ...látod, ki van ez talál-
va!” A kis figura talán még mindig 
ott áll az asztalán. 

Voltam náluk többször. Az első, 
ami feltűnik, hogy náluk szinte sem-
mi sem új. Az összegyűjtött tárgyak 
által árad az egész házban valami-
féle mediterrán atmoszféra, valami 
elegáns esetlegesség. Van egy üve-
ges asztaluk a nappaliban, az asz-
tallap alatti részben számos érdekes 
tárgy. Tibi bevonzotta ezeket, meg-
találta, meglátta bennük a szépet, és 
hazavitte. 

Amikor a művelődési házban bú-
csúztattuk, hatalmas tömeg jelent 
meg. Képei kint voltak a falakon, ki-
csike metszetet adva Tibi szellemi-
ségéből, életszemléletéből. Annyira 
szép volt, annyira élő volt, hogy nem 
is tudunk úgy gondolni rá, mint aki 
elment. Ahogy felesége, Alíz írta: di-
menziót váltott. Én is így gondolom. 
Pont így. 

 Nyíri Márton

A TAVALY ELKEZDŐDÖTT BARÁTSÁG EBBEN A TANÉVBEN FOLYTATÓDOTT. A DUNAKESZI RADNÓTI MIKLÓS GIMNÁZIUM 31 DI-
ÁKJA VETT RÉSZT A PROGRAMBAN ÁPRILIS KÖZEPÉN. AZ EGYHETES OTT TARTÓZKODÁS ALATT KÖZÖS PROJEKTMUNKÁBAN 
VETTEK RÉSZT A TÖRÖK DIÁKOKKAL ÉS MEGISMERTÉK ISZTAMBULT.

Az utazást hosszú egyeztetés előzte meg 
a török kollégákkal, mely kiterjedt 
a projektek részleteire és a kulturá-

lis programra is. A diákok három különböző 
projekt közül választhattak, mikor jelentkez-
tek a programra; kultúra, sport és feltalálók.

A török partneriskola vezetői és tanárai régi 
ismerősként köszöntöttek minket és mindent

elkövettek, hogy jól érezzük magunkat. Az 
iskolában (Özel Bilgin Anadolu Lisesi) három 
napot töltöttünk, mialatt a török és a magyar 
diákok megismerték egymást és közösen dol-
goztak a saját projektjükhöz tartozó felada-
tokon. Szabadidejüket is együtt töltötték, így 
barátságok is ki tudtak alakulni.

Ott tartózkodásunk második, esős felében, 
sétáltunk Isztambul történelmi városrészé-

ben, kívülről megnéztük a Kék Mecsetet és 
az Hagia Sofiat, betekintést nyertünk a bazári 
vásárlás világába és megtanultunk alkudni a 
Nagy Bazárban és a Fűszerbazárban is.

A Boszporuszon tett hajós kirándulást 
megnehezítette az esős időjárás, de a látvány 
így is varázslatos volt. Az iszlám tudomány- 
és technológiatörténeti múzeumban az isz-
lám világ technológiai fejlődését, építészeté-
nek fejlődését követhettük nyomon. Egy vi-
haros kompátkelés után Isztambul legna-
gyobb mecsetében tettünk látogatást, amely 
egyben volt monumentális és lenyűgöző.

Utazásunk végén a búcsú könnyes volt, de 
csak rövid időre szólt, mivel a török diákok 
május elején Dunakeszin töltöttek öt napot.

Benedek Judit

Erasmus+ a Dunakeszi Radnóti Miklós Gimnáziumban

A török-magyar barátság következő lépései
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 strandolási szokások: 
tippek, egészséges életmód, bőrápolás és diéta 

A nyár a pihenés, a szabadság és a 
strandolás időszaka. Sokan ilyen-

kor szeretnének minél több időt 
tölteni a vízparton, élvezve a nap-

sütést és a hűs hullámokat. Ahhoz, 
hogy a strandolás valóban kellemes 
és egészséges élmény legyen, fontos 
odafigyelni néhány alapvető szem-

pontra. Ebben az összeállításban 
összegyűjtöttük a legfontosabb 

tudnivalókat és tippeket, amelyek 
segítenek abban, hogy a nyár folya-

mán a legjobban érezzük magunkat 
a bőrünkben.

A strandolás nem csupán a fürdés-
ről szól; számos más tevékenység 

is kapcsolódik hozzá, amelyek színesí-
tik és gazdagítják az élményt. A stran-
dok, szabadstrandok gyakran kínál-
nak lehetőséget különböző vízi spor-
tok kipróbálására, mint például a ször-
fözés, vízisí, vagy a paddleboard. Ezek 
nemcsak szórakoztatóak, hanem re-
mek kardioedzést is biztosítanak. Vá-
laszthatjuk a strandröplabdát is, ami 
egy klasszikus strandjáték, nemcsak 
izgalmas, hanem remek módja an-
nak, hogy formában maradjunk és egy 
nagyszerű közösségi élmény részesei 
legyünk.

Biztonságos napozás 
megfelelő fényvédelem 

mellett
Bár nyár elején évről évre a csapból 

is az óvatos napozás fontossága folyik, 
nem árt ismét tudatosítani: a mérték-
telen napozás, a fényvédők, a minősé-
gi naptejek, a fejvédő kalap, sapka mel-
lőzése óriási károkat okozhat a bőr-
nek. A statisztikai adatok is ijesztőek, 
hiszen folyamatosan emelkedik az új 
melanómás betegek száma.  

Fontos, hogy napozás közben meg-
felelő védelemben részesüljünk és el-
kerüljük a leégést. Az árnyékban való 
pihenés és a napvédő krém használata 

elengedhetetlen. Az önfeledt pihenés 
közben sokszor nem is vesszük észre, 
hogy a Nap láthatatlan sugarai szinte 
felperzselik a bőrünket. A nyári nap-
sütés csalogató, de bőrünk védelme 
miatt nagy körültekintést igényel. 

A strandolás alatt is érdemes odafi-
gyelni az egészséges életmódra, hogy 
testünk és lelkünk is jól érezze magát.

A nyári melegben különösen fon-
tos a megfelelő folyadékbevitel. A víz 
a legjobb választás, de a cukormentes 
limonádé vagy a gyümölcsteák is jó 
alternatívák lehetnek. Kerüljük az al-
koholos és cukros italokat, mivel ezek 
dehidratálhatnak. 

Lángos, rétes, rántott hús, vattacu-
kor, jégkrém…  ezek mind csábító és 
elengedhetetlen kellékei a strandolás-
nak, azonban ha tudatosabban szeret-
nénk jól érezni magunkat, akkor sem 
kell lemondani a finom falatokról.

A könnyű, friss ételek ideális válasz-
tásnak bizonyulnak strandolás köz-
ben. Itt van néhány ötlet: a gyümöl-
csök közül választhatjuk a görögdiny-
nyét, az ananászt, vagy épp a bogyós 
gyümölcsöket, melyek nemcsak fino-
mak, hanem hidratálnak is. Készít-
sünk friss zöldségekből és fehérjedús 
hozzávalókból salátákat, mint például 
csirke, hal vagy tofu.

Enyhíthetjük szomjunkat gyümöl-
csökből és zöldségekből készült tur-
mixokkal, melyek gyorsan és könnyen 

Nyári
Nyári
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elkészíthetők, ráadásul tele vannak vi-
taminokkal.

A nyári strandolás lehetőséget ad 
arra, hogy kikapcsolódjunk, feltöltőd-
jünk és élvezzük a napsütést. Az egész-
séges életmód, a megfelelő bőrápolás, 
a kiegyensúlyozott diéta és a divatos 
öltözet mind hozzájárul ahhoz, hogy 
jól érezzük magunkat a bőrünkben és 
maximálisan kihasználjuk a nyár adta 
örömöket. Ne felejtsük el, hogy a leg-
fontosabb az, hogy jól érezzük magun-
kat és vigyázzunk egészségünkre.

Magyarország 
legnépszerűbb strandjai 

közül válogattunk
Országhatáron belül is számos kivá-

ló strandot találunk, amelyek minden 
korosztály és érdeklődési kör számá-
ra megfelelő kikapcsolódási lehetősé-
get biztosítanak. Legyen szó családba-
rát strandokról, bulizós helyekről vagy 
természetközeli helyszínekről, min-
denki megtalálhatja a számára legide-
álisabb strandot a nyári pihenéshez. 
Ne feledjük azonban, hogy a belépő-
díjak szezononként változhatnak, így 
érdemes előre tájékozódni az aktuális 
árakról és nyitvatartásról.

Dunakeszi Duna-parti 
szabadstrand

Mielőtt kitekintenénk a „nagyvilág-
ba” örömmel adunk hírt arról, hogy 
a levonuló dunai árvíz után a szak-
emberek végeztek a Duna part, így a 
szabadstrand területének a takarításá-
val és a fertőtlenítésével is, aminek kö-
szönhetően a kánikulai hőségben a ha-
talmas fák árnyékában pihenhetünk. 

A szabadstrandon és a büfék előtt a 
gyöngykavics burkolat már teljesen új, 
a kerékpárút érintett szakaszait szin-
te elsőként tisztították le a Dunakeszi 
Közüzemi Nonprofit Kft. munkatár-
sai, a kisjátszótér is fertőtlenítve, ki-

nyitottak a büfék is, így a dunakesziek 
visszafoglalták a partot. Napozó fiata-
lok, vidáman játszó gyerekek, “strand-
kaják”, finom illatok, zsibongás tölti be 
a meleg napokon a szabadstrandot és 
környékét. 

A stégek is megteltek a napimádók-
kal, újra lehet fürödni a Dunába, ám 
Dunakeszi Város Önkormányzata arra 
kéri a lakosságot, az egészség és bizton-
ság érdekében tartsa be az érvényben 
lévő előírást. Mindenkinek kellemes 
nyarat, jó pihenést kívánnak az önkor-
mányzat vezetői.

1. Balatonfüredi Esterházy Strand
A Balaton északi partján található Ba-
latonfüredi Esterházy Strand az egyik 
legnépszerűbb strand a magyarok és a 
külföldi turisták körében. A strand ki-
válóan alkalmas családok számára, hi-
szen számos szolgáltatás és szórakozá-
si lehetőség várja a látogatókat, mint 
például a vízi sportok, játszóterek és 
különféle vendéglátó egységek.

2. Siófoki Nagystrand (Plázs Siófok)
A Balaton déli partján található Siófoki 
Nagystrand, közismertebb nevén Plázs 
Siófok, a bulizni vágyók paradicso-
ma. A strand nappal a pihenés és a vízi 
sportok szerelmeseinek nyújt kikap-
csolódást, míg éjszaka a pezsgő éjsza-
kai élet központjává válik. Számos bár, 
étterem és szórakozóhely található itt.

3. Zamárdi Szabadstrand
A Zamárdi Szabadstrand a Balaton 
déli partján helyezkedik el, és külö-
nösen népszerű a családok körében. A 
strand ingyenes, így ideális választás 
azoknak, akik költséghatékony nya-
ralást terveznek. A homokos part és a 
sekély víz kiváló lehetőséget biztosít a 
gyermekek számára a biztonságos für-
dőzéshez.

4. Lupa Beach
A Budapesttől nem messze található 
Lupa Beach a fővárosi lakosok egyik 

kedvenc nyári menedéke. A strandot a 
fehér homokos part és a kristálytiszta 
víz jellemzi, amelyek az egzotikus ten-
gerpartokat idézik. Számos sportolási 
lehetőség, étterem és bár áll a látogatók 
rendelkezésére.

5. Debreceni Aquaticum Strand
A Debreceni Nagyerdő területén talál-
ható Aquaticum Strand egy modern, 
élménydús fürdőkomplexum, amely 
különféle medencékkel, csúszdákkal 
és wellness szolgáltatásokkal várja a lá-
togatókat. A strand különösen kedvelt 
a családok és a fiatalok körében, akik 
élvezni szeretnék a vízi élményeket és 
a pihenést.

6. Velencei-tavi Szabadstrand
A Velencei-tó partján található 
szabadstrandok közül több is igen nép-
szerű, mivel ingyenesek és könnyen 
megközelíthetők. A tó sekély vize és 
homokos partja kiváló fürdőzési lehe-
tőséget nyújt minden korosztály szá-
mára, különösen a gyermekes csalá-
dok körében.

7. Tiszafüredi Szabadstrand
A Tisza-tó partján fekvő Tiszafüre-
di Szabadstrand ideális helyszín a ter-
mészetkedvelők és a vízi sportok sze-
relmeseinek. A strand környezetbarát 
kialakítása és a természet közelsége 
egyedülálló élményt nyújt a látoga-
tóknak.
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A dunakeszi Cseh Jázmin szépségével 
és személyiségével is elvarázsolta 
a Miss World Hungary zsűrijét

Több százan jelentkeztek az 
idei Miss World Hungary szép-

ségversenyre, közülük ketten 
Dunakesziről, Cseh Jázmin és 

Erdélyi Eszter. Aki nyomon 
követte az eseményeket, annak 

nem új információ, hogy Jáz-
mint választották Magyarország 

második legszebb lányának, 
vagyis ő lett az első udvarhölgy. 

Sokan szurkoltunk neki, külö-
nösen a cheerek, vagyis a VSD 
cheerleader szakosztálya, ahol 

3 évig volt a csapat tagja. 

A felkészítő táborban különbö-
ző területeken kellett bemutat-

kozniuk. Így például a Miss Talent 
„versenyszámban”, amikor azt kel-
lett megmutatni, ki miben tehetsé-
ges, cheerleader produkciót adott elő. 
Kundlya Zsófia, a cheerleader szak-
osztály vezetője örömmel készítette 
fel Jázmint a megmérettetésre. „So-
káig szertornáztam, ezt követte a 
cheerleader, de ma már a csapat- és 
versenysportokat elhagytam, csak a 
tanulás és a munka fér bele a minden-
napokba. Nem volt kérdés számomra, 
hogy egy pom-pom produkciót muta-
tok be a zsűrinek, ez nagyon egyedi 
Magyarországon” – mondta lapunk-
nak Jázmin.

Az első udvarhölgy gyerekkora óta 
rendszeresen nézi a szépségversenye-
ket. Idővel modellkedni kezdett, édes-
anyja, családja, rokonai, barátai is biz-
tatták, hogy induljon. A végső elhatá-
rozás 1 éve született meg, és be is adta 

a jelentkezését. Már a castingon beke-
rült az első 21-be, onnan pedig a fel-
készítő táborba. Itt a Miss Talent mel-
lett Miss Natural Beauty, Miss Sport 
és Miss Fashionként is megmérettet-
tek. A Miss Fashion-t meg is nyerte.

Hogy mivel jár az első udvarhölgy 
cím? Öt napos szállodai pihenést, egy 
éves fitnesz bérletet, ékszerutalványt 
és étrendkiegészítőket kapott. De ezzel 
még nem ért véget a szereplés és a vele 
járó jutalom: a Miss World Hungary 
eseményeken részt kell venni a követ-
kező egy évben és Jázmin lesz az, aki 
az új királynő fejére teszi majd a koro-
nát a jövő évi szépségversenyen..

Jázmin a hétköznapokban az EL-
TE-n tanul nemzetközi gazdálkodás 
szakon, angol nyelven és mellette dol-
gozik. A legtöbb kislány álma, hogy 
királynő vagy hercegnő lehessen, de 
legalább szépségkirálynő. Megkér-
deztük Jázmint, mit üzen a lányok-
nak? „Mindenkit arra biztatok, aki-
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nek ilyen vágyai vannak, hogy men-
jenek el, próbálják ki magukat. Csak 
az nem mindegy, hogy mikor, mert 
erre meg kell érni. Mentálisan nagy 
próbákat állunk ki és magunkkal 
is rendben kell lennünk. De hatal-
mas élmény, ami minden nehézségért 
kárpótól” – biztat az első udvarhölgy. 
Versenyhelyzetben alapvető embe-
ri természet a rivalizálás, de Jázmin 
elmondása szerint a magyar valóság 
más. „Hamar összebarátkoztunk, se-

gítettük, biztattuk, támogattuk egy-
mást és a mai napig tartjuk a kapcso-
latot. Úgy voltunk ott, mint nagyon 
jó barátnők, így akik díjat nem nyer-
tek, azok sem üres kézzel tértek haza. 
Kapcsolatokat építettünk és most 
azon dolgozunk, hogy életben is tart-
suk ezeket” – zárta Jázmin a beszél-
getésünket.

Szeredi Helga
Fotó: Miss World Hungary/

Kunos Attila
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– Milyen érzés volt nyomta-
tásban látni a képeidet? – kér-
deztem Lonát.

– Az az igazság, hogy a 
szomszédomtól hallottam elő-
ször arról, hogy készül egy an-
tológia, amihez illusztráció-
kat is várnak a Dunakeszin 
alkotó művészektől. Gondol-
tam, beküldök pár pályamű-
vet én is. Nagyon felemelő ér-
zés volt, mikor először láttam a 
képeimet "visszatekinteni" egy 
könyv lapjairól.

– Mikor kezdtél festeni? 
– Régebben nagyon so-

kat rajzoltam, pedagógus-
ként számtalan dekorációt ké-
szítettem, de nem igazán volt 
időm akkortájt arra, hogy fes-
sek is. Nyugdíjba vonulásom-
kor kezdtem el újra rajzolgat-
ni, majd, amit addig nem mer-
tem sokáig, először próbáltam 
az akril festéket alkalmazni a 
munkám során.

– Mi a kedvenc technikád? 
Témád?

– Általában a netről másolok 
olyan képeket, amikbe első lá-
tásra beleszeretek, amikről úgy 
érzem, meg kell festenem hoz-
zám közel álló témájuk (épüle-
tek, mediterrán tájak, légiesen 
táncoló emberalakok, virágok, 
hullámzó drapériák) vagy gaz-
dag színviláguk miatt. Nagyon 
szeretek akrillal dolgozni. 
Egyszer próbáltam olaj techni-
kát is alkalmazni, sajnos a las-
sú száradása miatt hosszú idő-
re felhagytam vele.

– Tanultál valaha festeni? 
Van kedvenc festőd?

– Soha nem tanultam, nem 
voltak segítőim. Megfigyel-
tem a képeket, próbáltam ki-
keverni az ott látott színeket. 
Minél többet festettem, an-
nál könnyebben ment. Csodá-
lom Vladimir Volegov, Gleb 
Goloubetski, Monika Luniak 
munkáit és még számtalan fes-
tőt nagyra értékelek.

– Van egy Facebook-oldalad 
is, melynek címe Lona galé-

ria. Ott olvastam, hogy meg-
rendelésre is készítesz képe-
ket.

– Igen, de mára sajnos egy-
re kevesebben keresnek ilyen 
igénnyel. Persze, ha volna ér-
deklődő, szívesen fogadnám.  

– Úgy tudom, ez volt az első 
kiállításod, melyet Szabó Pé-
ter író, festőművész, zenész 
nyitott meg. Milyen érzés volt 
ott lenni?

– Igen, ez volt életem első ki-
állítása, amire büszke vagyok 
nagyon.

– Mit jelent Neked a festés? 
– Hú, erre egy idézet jut 

eszembe, Galánfi Andrástól: 
„A legnagyobb öröm az alko-
tásban a felszabadult, vég nél-
küli játék, új utak nyitása, a 
harmónia és az örömszerzés a 
másik számára.”

– Csodás gondolat! Kívá-
nom, hogy még sok, örömteli 
„vég nélküli játékban” legyen 
részed! 

Balogh Edit

A sors kereke idén áprilisban egy kedves isme-
rősömmel, Csukás Ilonával, Lonával sodort 
össze. A Kölcsey Ferenc Városi Könyvtár lehe-
tőséget biztosított nekünk egy közös kiállítás 
megrendezésére. Béres Magdi ötlete volt ez 
a bemutató, ő mindkettőnk munkáit ismer-
te, hiszen megjelentek alkotásaink az általa 
szerkesztett Sorsszemcsék című antológiában. 
Közös munkánk során sokat beszélgettünk az 
amatőr festők mindennapjairól, Lona munkás-
ságáról. Ebből adnék át Önöknek most néhány 
gondolatot:

VÉG NÉLKÜLI JÁTÉK

Csukás Ilona 
és Balogh Edit
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Lehet-e egy matektanár festő? Na és író? 
– avagy Oximoron-e az alkotó matektanár?

– A legutóbbi májusi kiállí-
tás előtt milyen érzések kava-
rogtak benned?

– Nekem és Csukás Iloná-
nak is első megjelenése volt, 
ezért rettentő izgalommal is 
járt már a tervezés is. Óriási 
megtiszteltetés, hogy a könyv-
tár beillesztett a programjába! 
Ezúton is köszönjük a lehető-
séget Béres Magdinak. A meg-
nyitót Szabó Péter író, festő-
művész és zenész kísérte zon-
goraszóval és versekkel. Nagy 
meglepetésemre néhány tanít-
ványom is eljött a megnyitóra.

– Itt találkozik az életedben 
festészet és a tanítás? 

– Az első iskolai kiállításo-
mon a gyerekek rácsodálkoz-
tak, hogy a matektanárként tu-
dok festeni. Itt másfajta kap-

csolódási pont nyílik meg: mű-
vész a művésszel találkozik.

– Ha már matek, akkor 
nyilván kocka?

Elmosolyodik. – Dehogy! 
Ez Hanyu Zsolt hatása. Ő egy 
Szadán élő festőművész, aki a 
kubista stílust képviseli. Kép-
zeld, még Plácido Domingo is 
vásárolt tőle egy képet. Sokat 
tanultam Zsolttól a színkeve-
résről, a technikáról és stílus-
ról. Szeretem ezt az irányzatot, 
mert a geometriai formák és a 
színek játékára épít.

– Ha jól emlékszem azt me-
sélted, hogy az ismerkedés a 
festészettel, nem a festéssel 
kezdődött.

– Egy időben pihenéskép-
pen egy egyszerű rajzfüzetbe 
rajzolgattam grafitceruzával. 
Testek, emberi portrék voltak 
az első rajzaim. Ezt követő-
en kezdtem el festeni akvarel-
lel és akrillal. Kezdőből egy-
re tudatosabb lettem. Akva-
rellel például kihívás festeni, 
mert nincs újabb réteg: a víz az 
úr és a rostok. Az akril viszont 
kezdő festék: könnyű felvinni 
és javítható, de hamar szárad. 
Így már volt sikerélményem és 
rájöttem, hogy szükségem van 
az alkotásra és a saját belső ér-
zéseim fizikai formába öntésé-
re. Nem vagyok egy istenadta 
tehetség, ezt tudom, de óriá-
si boldogságot okoz maga a fo-
lyamat és ez hajt előre. A mos-
tani kiállításon Vincze József 
festő és szobrász már kimon-
dottan jónak tartotta az utolsó 
két képemet. Szeretném meg-
említeni Dusza Tibor tanár 
kollégámat, aki a kezdeteknél 
sokat biztatott és ösztönzött a 
tanulásra, gyakorlásra.

– Melyik technika áll most a 
szívedhez legközelebb?

– Régebben féltem az olajfes-

téktől, de Zsolt rábeszélt, hogy 
próbáljam ki. Azóta ez a ked-
vencem. Különleges hatása van 
a rétegek egymásra festésének, 
szinte beszélgetnek egymással. 
Minden festmény „magja” egy 
erős érzelmi töltésből indul. 
Fantasztikus, amikor az ötlet 
elragad és órákra olyan flow 
állapotba kerülsz órákra, ahol 
az idő megszűnik.

– Tehát ha jól értem a fes-
tészet a lélek nyelve: megmu-
tatod mi az, ami foglalkoztat, 
de azt is hogyan látod a vilá-
got. Mondhatjuk, hogy rizikós 
az a fajta kitárulkozás, ami 
egy tárlattal jár?

– Évekkel ezelőtt nem mer-
tem volna részt venni, de a je-
lenlegi életszakaszomban már 
el tudom fogadni mások vé-
leményét. Ebben is fejlőd-
ni kell egy alkotónak, aki vál-
lalja a nyilvánosságot. El kell 
tudni fogadni azt, hogy talán 
csak egyetlen embernek tet-
szik, amin napokig dolgoztál, 
de benne már történik valami 
fontos. Ez az alkotás értelme. 

– A festészet mellett novel-
lákat írsz. Az írói stílusod és 
a festészeted hasonlítanak? 
Egyáltalán a kettő összeha-
sonlítható?

– Íróként kicsit merevebb 

keretek között mozgok. Nehe-
zen tudnám elképzelni, hogy 
holnaptól sci-fit írjak, de ami-
kor festek, akkor többféle stí-
lust kipróbálhatok vagy kever-
hetek. Bátrabban, szabadab-
ban tudom kifejezni önma-
gam.

– Hova szeretnél eljutni 
hobbi festőként? 

– Nagy álmom volt a mű-
velődési házban látni a képei-
met, ami ezzel a kiállítással tel-
jesült, hiszen a művelődési ház 
vezetője meghívott a Dunake-
szin élő festőművészek nyári 
tárlatára. 

 Nagy-Laube Csilla

Vajon mi kell ahhoz, hogy húsz év tanítás után valaki festeni majd írni kezdjen? Kitartás? Elszánt-
ság? Szűnni nem akaró alkotás utáni vágy? Vizsgálódásaim szerint a művészben rejtőzködő alko-
tó szellem korlátlan szabadjára engedése, félelmek nélküli felvállalása és a határtalan bátorság és 
stabil önismeret. De mit mond erről az alkotó? 
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Ünnepélyes átadó Vácott

A projektátadó rendezvényen a Si-
mon Antal Általános Iskola tanulói 
versmondással köszöntötték az egy-
begyűlteket, a nyertes projekt rész-
leteit pedig a projektgazda, Szige-
ti Terézia ismertette. Az eseményen 
köszöntőt mondott Mocsai Árpád, 
a DDC gyárigazgatója, Dr. Pánczél 
János, a Váci Tankerületi Központ 
igazgatója, továbbá az intézmény fő-
igazgatója és igazgatója is beszámolt 
a projekthez fűződő élményeiről. A 
megnyitót követően sor került a tan-
kert ünnepélyes átadására, melyet 
szalagvágás és közös koccintás kö-
vetett. Ezután a résztvevők bejárhat-
ták a tankert területét, így személye-
sen is megismerkedhettek annak va-

rázslatos világával. A körbevezetés 
után a meghívottak egy kiállítást is 
megtekinthettek, ahol a projekt há-
zigazdái fotókkal illusztrálták a kö-
zös kert létrejöttének egyes pillana-
tait. Végül, a vendégvárás során a lá-
togatók megkóstolhatták a saját ter-
mesztésű zöldségeket is, ezzel zárva 
a különleges eseményt.

Sokoldalú tankert 
nevelési szándékkal

A projekt megálmodása és meg-
valósítása során kiemelt figyel-
met szenteltek az akadálymente-
sítésnek. Tudatosan döntöttek a 
magaságyások kialakítása mellett, 
annak érdekében, hogy a mozgá-

Egyedülálló tankert a környezet-  
tudatosság jegyében: nem mindennapi 

projektátadóval ünnepeltek Vácott
A Cházár András EGYMI Simon Antal Tag-
intézménye lett a Duna-Dráva Cement Kft. 
(DDC) Zöld Megoldás-pályázatának egyik 
díjazottja a váci régióban. „Mi is képesek 

vagyunk megváltoztatni és jobbá tenni a vi-
lágot” című projektjük keretében egy olyan 

tankertet hoztak létre, amely lehetőséget 
biztosít a sajátos nevelési igényű tanulók 

számára, hogy gyakorlati tevékenységeken 
keresztül ismerkedjenek meg a természettel 
és a fenntarthatóság fontosságával. A nyer-
tes projekt bemutató- és átadóünnepségére 

2024. július 1-jén került sor Vácott, a Simon 
Antal Tagintézményben.
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sukban korlátozott tanulók is ak-
tívan részt vehessenek a kert gon-
dozásában. A tankert igazi zöld oá-
zisként működik, ahol a diákok kü-
lönféle zöldségeket és gyümölcsöket 
termeszthetnek, megismerkedhet-
nek annak növény- és állatvilágával, 
valamint a kerti munka örömeivel. 
A területen fákat is ültettek, létre-
hoztak méhlegelőt, rovarhotelt, ma-
dárodúkat és itatókat, valamint egy 
komposztálót is kialakítottak, hogy 
a természet körforgása teljes legyen. 

A fenntarthatóság és 
közösségépítés 

új dimenziói
A tankertben a tanulók megismer-

kedhetnek a környezetvédelem és az 
egészségtudatosság fontosságával, 
valamint tapasztalás útján, a gya-
korlatban sajátíthatják el a növény-
termesztési ismeretek alapjait. Kéz-
zelfogható tapasztalatokat szerez-
hetnek, így a tanulás nemcsak elmé-
leti, hanem valódi élménnyé válik. 
A projekt fejleszti továbbá a peda-
gógus-diák kapcsolatot, illetve ösz-
szekovácsolja a közösséget a termé-
szettudatos szemlélet jegyében. A ta-

nulók uzsonnára pedig friss, saját 
termesztésű zöldségeket és gyümöl-
csöket fogyaszthatnak, egyenesen a 
kertből.

Formabontó ötletek 
a környezettudatosság 

jegyében 
A Duna-Dráva Cement Kft. 2011-

ben hívta életre a Zöld Megoldás-
pályázatot. A zöld szemléletet nép-
szerűsítő pályázat elsődleges célja 
a Beremendi és a Váci Cementgyár 
környezetében különféle környezet-
tudatos fókuszú projektek, fejleszté-
sek és kezdeményezések széles körű 
támogatása. A nyertes projektek 
mindegyike innovatív koncepcióval 
rendelkezik, és a fenntartható gon-
dolkodásmód terjesztése mellett ki-
emelten fókuszál a helyi közösségek 
bevonására is.

Harmóniában 
a környezettel 

Hazánk egyik meghatározó építő-
anyag-gyártója, a DDC a Zöld Meg-
oldás-pályázat keretében – az idén 

megvalósuló projektekkel együtt – 
összesen 70 projekt létrejöttét támo-
gatta, mintegy 98 millió forintból. A 
vállalat a fenntartható fejlődés elvével 
összhangban működik, amelyet száz-
éves cementgyártási hagyománya és 
nemzetközi háttere is erősít. (X)

Rendeljen transzportbetont 
                a DDC betonüzeméből!

Fenntartható jövőt építünk www.ddcbeton.hu
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Megnyitotta kapuját a népszerű    városi nyári gyerektábor

Szabóné Ónódi Valéria, a 
DÓHSZK igazgatója kedves sza-

vakkal köszöntötte a nyári tábor 
első turnusának diákjait, pedagó-
gusait, a város vezetőit. A tábor-
ban résztvevői tanulók kétharmada 
már volt a korábbi években a város 
legnépszerűbb nyári táborában – 
derült ki a helyszínen a polgármes-
ter rögtönzött „közvélemény-kuta-
tása” alapján.

„A gyerekek többsége azért jár 
vissza, mert a korábbi években is 
remek tapasztalatokat szerzett. Kö-
szönöm a felügyelő tanároknak, 
hogy kiváló programokkal gon-
doskodnak arról, hogy a gyerekek 
minél hasznosabban, vidámabban 
töltsék el a napjaikat a táborban. Az 
önkormányzat 19. alkalommal ren-
dez ezen a helyszínen tábort. Kívá-

nom, hogy minél több szép emléket 
és barátokat szerezzetek” -mondta 
Dióssi Csaba polgármester, aki hi-
vatalosan is megnyitotta az idei tá-
bort.

Rákos Nikolett táborvezető a he-
lyi sajtó képviselőinek arról adott 
tájékoztatást, hogy nagyon gazdag 
és széles választékú programokkal 
várják a táborba érkező gyerekeket. 
Minden hétfőn lesz az évek óta nagy 
sikernek örvendő lovaskocsikázás, 
a táborozók kipróbálhatják magu-
kat a sárkányhajózás mellett a faze-
kas mesterség művészetében, a népi 
hangszerek készítésében, de idén 
sem marad el a számháború, az ék-
szerkészítés, az íjászkodás, a jóga, a 
focibajnokság és az “állatvadászat”.

A táborvezető elmondta, hogy 
telt házzal, egy-egy turnusban 180-
200 fiatal nyaral a táborban. Rákos 
Nikolettől azt is megtudtuk, hogy a 
tábor iránt jelentős az érdeklődés, 
így sokan vannak, akik felkerültek 
a várólistára annak reményében, 
hogy ők is eltölthetnek egy kelle-
mes turnust a Duna-parti nyári tá-
borban. Tíz tapasztalt, kreatív pe-
dagógus közreműködésével jobbnál 
jobb programok várják hetente a 

Hivatalosan is megnyílt a dunakeszi városi nyári tábor. Idén is 
a város közkedvelt Duna-parti  intézménye, a Dunakeszi Nyílt-

vízi Edzőközpont ad helyet a népszerű tábornak, ahol a heti 
turnusokban érkező 180-200 gyereket tíz pedagógus 

a színes programok sokaságával, előadásokkal, 
kreatív játékokkal várja.  
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Varga Rita ünnepi beszédében kiemelte, hogy fon-
tosnak tartják a helyi művészeti képzést, ezért tá-

mogatják hangszeradományokkal az iskolában folyó 
munkát 2015 óta. Az elmúlt években emellett több rá-
szoruló diáknak is segítettek az iskolai tandíj átválla-
lásával. 

Hangszereket ajándékozott 
a művészeti iskolának a Rotary Klub

A DUNAKESZI ROTARY CLUB HÁROM HANGSZERT ADOMÁNYOZOTT 
A FARKAS FERENC ALAPFOKÚ MŰVÉSZETI ISKOLÁNAK FÉLMILLIÓ 
FORINT ÉRTÉKBEN. A HANGSZEREKET VARGA RITA, A KLUB ELNÖKE 
ÉS KOVÁCS LÁSZLÓ KLUBTAG AZ ISKOLA TANÉVZÁRÓ ÜNNEPSÉGÉN 
ADTÁK ÁT.

Kovács László, Plesoczkiné Vaitzner Adrienn igazgatóhelyettes, 
Varga Rita, a Dunakeszi Rotary Club elnöke, Veres Kornél, a Farkas Ferenc AMI igazgatója.

Megnyitotta kapuját a népszerű    városi nyári gyerektábor
gyerekeket. A tábor az önkormány-
zat finanszírozásának köszönhető-
en gyakorlatilag ingyenes, csak az 
étkezésért és az eszközhasznála-
tért kell fizetni mindösszesen hat-
ezer forintot a szülőknek, de ez az 
összeg is csökkenhet azok számára, 
akiknél indokolt a kedvezmény biz-
tosítása. 

Rákos Nikolett táborvezető ki-
emelte: Telt házzal működik a tá-
bor, hosszú a várólista, ám „ha 
esetleg olyan családi vészhelyzet áll 
fönn, amikor nagyon nagy szükség 
van a segítségre, akkor szívesen se-
gítünk és állunk rendelkezésükre a 
szülőknek.”

Az idei nyári tábor ünnepélyes 
megnyitóján Dióssi Csaba polgár-
mester, Sipos Dávid alpolgármes-
ter, Csoma Attila, a terület önkor-
mányzati képviselője és Temesvári 
István, az edzőközpontot működte-
tő Dunakeszi Sport Kft. ügyvezető-
je Dunakeszi csokijával ajándékoz-
ták meg a gyerekeket, akik az édes-
ség elfogyasztása után nagy öröm-
mel vették birtokba a nyári tábort.

V. I.
Fotó: Bocskay Zsolt
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A sportolás és a közösségi élmény 
mellett egy kedves és nagyon is 

praktikus ajándékkal is gazdagab-
bak lettek azok, akik június 5-én, 
szerda délután részt vettek a Moz-
dulj, Dunakeszi! sportprogramban. 
Dióssi Csaba polgármester – aki 
együtt sportolt a dunakesziekkel 
– egy polifoammal lepte meg azo-
kat, akik Dunakeszi Kártyával ren-
delkeztek… Mi tagadás nagy sikert 
aratott az önkormányzat akciója!

A program következő sztáredző-
je július 15-én Tatarek Rezső lesz, 

majd augusztus 14-én Szentgyörgyi 
Rómeóval edzhetnek együtt a du-
nakesziek. No de a mi kiváló helyi 
edzőinkről – Nagy Amarilla, Nagy 
Márti, Tokody Niki, Solymosi Gabi, 
Bánóczi Zsolt, Kutasy Kelly, Halmi 
Viki és az örömtáncok vezetőjéről, 
Radvánszki Edit – sem feledkezhe-
tünk meg, akik minden héten hét-
főn, szerdán, és pénteken szeretettel 
várják a sportolás szerelmeseit a Ka-
tonadombon!

 (Vetési)
 Fotó: KesziPress

Katus Attila kezdte, Tatarek Rezső Katus Attila kezdte, Tatarek Rezső 
és Szentgyörgyi Rómeó folytatja…és Szentgyörgyi Rómeó folytatja…

Az évek óta nagy sikerrel „futó” Mozdulj, Dunakeszi! idei első 
sztáredzője Katus Attila volt, aki – mint mindig – ezúttal is remek 
edzést vezényelt a több száz sportszerető dunakeszi hölgynek és a 

gyakorlatokat ugyancsak elszántan végző néhány férfinek.  
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CSATLAKOZZ CSATLAKOZZ 
 A TERÜLETVÉDELMI  A TERÜLETVÉDELMI 
TARTALÉKOSOKHOZ!TARTALÉKOSOKHOZ!
HAZASZERETET. KÖZÖSSÉG. TAPASZTALAT.HAZASZERETET. KÖZÖSSÉG. TAPASZTALAT.

IRANYASEREG.HU
MAGYARORSZÁG BIZTONSÁGA ÉS BÉKÉJE KÖZÖS ÜGYÜNK.
KÉSZÜLT A HONVÉDELMI MINISZTÉRIUM MEGBÍZÁSÁBÓL, MAGYARORSZÁG KORMÁNYA MEGRENDELÉSÉRE.

HM_Tartalekos_kampany_SAJTO_210x297_altalanos_0617.indd   1HM_Tartalekos_kampany_SAJTO_210x297_altalanos_0617.indd   1 2024. 06. 17.   18:02:482024. 06. 17.   18:02:48
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AZ IDÉN NYÁRON MÁR ÖTÖDIK 
ALKALOMMAL RENDEZTÜNK 
HORGÁSZTÁBORT DUNAKESZI 
GYEREKEKNEK A DUNAKESZI VÁROSI 
ÜDÜLŐBEN, BALATONAKARATTYÁN. A 
TÁBOR IDEJE ALATT 28 GYEREK ÉS ÖT 
NEVELŐ RÉSZVÉTELÉVEL KERGETTÜK A 
HALAKAT EGY HÉTEN ÁT. 

Mondhatni eredményesen, hi-
szen kétszer is tudtunk vacso-

rára sült halat készíteni, egyik este 
pedig egy remek halászlé került az 
asztalra! A halfogásban a gyerekek 
jártak az élen, de segítettek a halpu-
colásban és a Turányi Balázs által 
vezényelt ételkészítésben is. 

Persze nem csak a Balatonban 
pecáztunk, hanem délelőttönként 
a légkondicionált ebédlőben elmé-
letben is elmélyedtünk a horgá-
szat rejtelmeiben. Nagy örömömre 
a régi táborozók úgy, mint az újak, 
aktívan részt vettek a foglalkozáso-
kon! 

Az üdülőben számos sportesz-
köz áll rendelkezésre, mint példá-
ul: pingpong asztal, kosár palánk, 
SUP, röplabda pálya. A gyerekek 
éltek is a lehetőséggel, sőt a szom-
szédban található strandfoci pályát 
is igénybe tudták venni nagy örö-
mükre. Néhány ifjú foci rajongó-
val közösen éltük meg a skótok el-
leni magyar győzelmet a labdarú-
gó EB-n.  

A tábor közepén meglátogattak 
minket a Balatoni Halgazdálkodási 
Nonprofit Zrt halőrei, akik ellenőr-
zés gyanánt minden gyerek fogási 
naplójába pecsételtek. Meséltek, le-
hetett kérdezni és kis csoportokban 
még egy rövid balatonvilágosi hajó-
kirándulásra is elvitték a gyereke-
ket. Szóval volt élmény bőségesen, 
mint ahogyan Imre Zsolt is megje-
gyezte: „jó volt kicsit újra gyerekké 
válni a gyerekek között.”

 Azon a héten három születés-
napos gyermeket köszönthettünk, 
akiknek Seltenreich József sport-
igazgató kedveskedett egy óriási 
citromos túrótortával! 

A tábor zárásaként kollégánk, 
Vízhányó Károly által szervezett 
sneci fogó versennyel búcsúztunk a 
Balatontól. Ezt a vetélkedőt mindig 
nagy várakozás előzi meg, s ezen a 
versenyen egész ügyesen szedték az 
apróhalat a gyerekek!

Köszönet a lehetőségért Duna-
keszi Város Önkormányzatának, a 
VSD-nek és a Kék Dunai HE-nek a 
támogatásért!

Jövőre folytatjuk!
                            Tóth György 

HORGÁSZTÁBOR
BALATONI 
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A magyar válogatott első, Svájc 
elleni Eb-mérkőzésén telt ház 
volt a főtéri szurkolói zóná-

ban. A fájó vereség ellenére óriási volt 
az érdeklődés a következő,   Németor-
szág elleni összecsapás iránt is, ezért 
sokak számára csak állóhely maradt. 
Mindkét találkozón fantasztikus volt 
a hangulat, a nemzeti lobogónkba „öl-
tözött” dunakesziek hatalmas lelkese-
déssel drukkoltak Marco Rossi csapa-
tának. Leírhatatlan örömmel skandál-
ták Varga Barnabás nevét a Svájc elleni 
találkozón elért gólja után, de ugyan-
ilyen reménykedéssel nézték Szobosz-
lai Dominik szabadrúgását, melyet a 
világ egyik legjobb kapusa, a néme-
tek hálóőre, Manuel Neuer csak óriási 
bravúrral tudott hárítani… Az érzel-
mi hullámvasút mélypontja volt, ami-
kor a magyar kapu előtt Willi Orbánt 
Göndugan „földre vitte”, mellyel utat 
nyitott Musiala előtt, aki megszerezte 
a németek vezető gólját.

A második Eb mérkőzésünket is 
kétgólos vereséggel zártuk, ám a szur-
kolói sátorban jól érzékelhető volt, 
hogy a dunakesziek továbbra is bíz-
nak a magyar válogatottban, akik ott 

voltak a Skócia elleni mérkőzésen is, 
hogy buzdításukkal győzelemre segít-
ség nemzeti tizenegyünket, amelynek 
csak így lenne esélye továbbjutni a cso-
portkörből.

- Én is nagyon bízom a fiúkban, akik 
mellett Dunakeszi futballszerető kö-
zönsége egy emberként sorakozik fel 
– nyilatkozta a Dunakeszi Polgárnak 
Sipos Dávid alpolgármester. A Duna-
keszi Programiroda vezetője jó érzés-
sel mondta, hogy a városban élő szur-
kolók örömmel jönnek a főtéri szurko-
lói zónába.

– Igyekeztünk minden feltételt biz-
tosítania a kulturált szurkoláshoz. A 
nagy meleg ellenére kellemes az atmo-
szféra a sátor alatt, mindenkinek jót 
tesz a nyári szellő fuvallata, a vendég-
látó egységek hűsítő italválasztéka. De 
arról sem feledkezhetünk meg, hogy 
– leginkább a fiatalok nagy örömére 
– látványos dekázó versenyt és kvízt 
szervezett a Dunakeszi Odateszi Egye-
sület – mondta nagy elismeréssel Sipos 
Dávid, aki örömmel mutatta meg azt a 
fotót, melyet egy édesanya továbbított 
neki, melyet a fia készített a németek 
elleni találkozó előtt Stuttgartban, aki 

Dunakeszi Odateszi feliratú pólóban 
szurkolt Gulácsi Péteréknek. 

– Ezt a fantasztikus szeretetet, ezt 
a rajongást érezzük mi is itt a közös 
meccsnézés alatt. Együtt csodákra va-
gyunk képesek! – mondta Sipos Dávid 
alpolgármester, aki hozzátette: „Hajrá 
Magyarország! Hajrá Dunakeszi!”

S a remélt és vágyott csoda a Skó-
cia elleni idegtépő mérkőzésen a 100. 
percben megérkezett mindannyiunk 
nagy örömére, amikor a látványos ak-
ció végén Csoboth Kevin belőtte a ma-
gyar válogatott győztes gólját. A ra-
jongás és a remény szigetévé változott 
a szurkolói zóna Dunakeszi főterén is, 
mint ahogy szerte a magyarok lakta 
világon! 

A csoportmérkőzés után Magyar-
ország 3 ponttal végzett, és remény-
kedtünk, hogy a négy legjobb harma-
dik csapat egyikeként továbbjutunk 
az Európa-bajnokság legjobb 16 csa-
pata közé. Bíztunk az újabb csodában, 
de szerda este rádöbbentünk, hogy 
van olyan válogatott, amelyik számá-
ra az aktuális győzelemnél fontosabb, 
hogy a legjobb 16 között a neki kedve-
ző ellenfél ellen lépjen pályára. Tudom, 
hogy nemcsak a portugálok meglepő 
veresége okozta a magyar válogatott 
búcsúját, Szoboszlaiék Svájc ellen mu-
tatott enervált játéka is közrejátszott 
benne. 

Összegzésként még is azt mondhat-
juk, hogy nemzeti tizenegyünk a né-
metek és a skótok ellen mutatott játé-
kával a magyarok százezreinek szer-
zett maradandó szép élményt! 

Vetési Imre
Fotó: Tóta Krisztián

Dunakeszin immár a harmadik Európa-bajnokság mérkőzésein 
drukkolhatnak együtt a szurkolók a magyar labdarúgó-válogatottnak 
és a kontinensviadalon pályára lépő együtteseknek. Közös 
meccsnézésre először 2016-ban hívták a labdarúgás szerelmeseit a 
város IV. Béla király főterén kialakított színvonalas szurkolói zónába. 
A következő Eb-t a Duna-parti fák hűs árnyékot adó lombkoronái alatt 
szurkolhatták végig a nézők, akik – a dunai áradás miatt - idén ismét 
a főtéren felállított hatalmas sátor alatt izgulhatják végig a látványos 
mérkőzéseket. 

Közös meccsnézés Dunakeszi főterén
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A rendezők számos programmal 
várják a drukkereket, melyek 
között nagy népszerűségnek 

örvendett a Dunakeszi Odateszi Egye-
sület (Keszi-Klub) által szervezett de-
kázó verseny és a tematikus kvíz.

– Dekázó versennyel és a magyar 
meccsek előtti tematikus kvízzel vet-
tük ki a részünket az idei labdarúgó-
Európa-bajnokságon. A város színvo-
nalas meccsnézési lehetőséget biztosít 
a lakosoknak a főtéren, ahol a Keszi-
Klub is lehetőséget kapott, hogy prog-
ramokat kínáljon a kilátogatóknak – 
tájékoztatott Martinuzzi-Deák Bálint.

Az egyesület elnöke elmondta: „A 

magyar válogatott meccsein minden 
alkalommal dekázó versennyel és Eb-
kvízzel értékes nyereményeket lehetett 
szerezni, ezzel is ösztönöztük a szur-
kolókat a részvételre. Ezúton is kö-
szönjük Dunakeszi városának, hogy 
lehetőséget biztosítottak számunkra 
és kissé feldobhattuk a meccsek előt-
ti hangulatot! Legközelebb is várunk 
titeket különböző programokkal, ad-
dig is kövessetek minket a social olda-
lainkon, hogy első kézből értesüljetek 
az aktualitásokról!” – nyilatkozta la-
punknak Martinuzzi-Deák Bálint.

V. I.
Fotó: Tóta Krisztián

Mint arról e lap 
hasábjain is külön 

cikkünkben 
beszámoltunk, 

Dunakeszi Város 
Önkormányzata 

immár a harmadik 
labdarúgó-Európa-

bajnokság mérkőzéseire 
szervezett közös 

meccsnézést a város 
főterére, amely iránt 
óriási az érdeklődés. 
A programot dekázó 
verseny és Eb-kvíz is 

színesítette.

A Dunakeszi Odateszi Egyesület 
(Keszi-Klub) is jelen volt az Eb-közvetítéseknél!
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A leköszönő Temesvári István 
2013. március 28-án kezdte meg 

elnöki tevékenységét, aki az alábbi 
gondolatokkal búcsúzott:

„11 év – azt mondják, még gom-
bócból is sok. Kicsit elfáradtam. 
Ugyanakkor nagyon hálás vagyok 
mindenkinek, hogy ezt megtehet-
tem, hogy megválasztottak, támo-
gattak és talán hozzájárulhattam 
Dunakeszi sportéletének fejlődésé-
hez.

2013-ban azzal az céllal vállaltam 
el az egyesület irányítását, hogy a vá-
rosi sportélet fontos szereplőit fog-
jam össze annak érdekében, hogy 
minél több Dunakeszin és a környé-
kén élő találja meg a saját sportágát, 
a sportolással kapcsolatos elképzelé-
sét.

Megválasztásamkor a Kinizsi 
Utánpótlás Sportegyesület 5 szak-
osztályból állt (labdarúgás, sakk, 
asztalitenisz, strandröplabda és ké-
zilabda). Az a dinamikus fejlődés és 
bővülés, ami mindmáig érezhető a 
VSD-n a 2014-es szakosztálybővü-
léssel indult, ekkor lett harcművé-
szet és korfball szakosztály Duna-
keszin. A Kinizsi Utánpótlás Sport-
egyesület jogutódjaként 2016-ban 
alakult meg a Városi Sportegyesü-
let Dunakeszi (VSD), melynek 2020-
ban már 17 szakosztálya működött, 
napjainkban pedig már 22 szak-

osztállyal, 26 sportággal, több mint 
4000 sportolóval a környék legna-
gyobb, országosan pedig az egyik 
legnagyobb vidéki egyesületté növe-
kedtünk.

Rendkívüli sportszakmai mun-
kát is végeztünk az évek során, szin-
te megszámlálni sem tudom a ren-
geteg eredményt és kitüntetést, de 
nem is szeretném kiemelni egyiket 
sem, mert számomra minden ered-
mény fontos mérföldkő: a haladás 
mérföldkövei. Nagy büszkeséggel 
elmondhatom, hogy a 2024. évi pá-
rizsi paraolimpián is jegyezni fog-
ják a VSD nevét! Kiemelt sportoló-
ink személyes támogatására külön 
szervezetet hoztunk létre. A „duna-
keszi sportmodell” keretében pedig 
már az általános iskolákkal együtt-
működve ismertetjük meg a diáko-
kat sportágainkkal. ezt az ötletünket 
már országszerte kezdik megismerni 
és alkalmazni.

Ezekre az eredményekre már az 
országos sportvezetés (SOSZ, Spor-
tért Felelős Államtitkárság, Szakszö-
vetségek) is „felemelte fejét”, amely 
szervezetekkel jó szakmai kapcso-
latot alakítottunk ki, támogatások-
ra pályáztunk, melyeket meg is nyer-
tünk. És természetesen, Dunakeszi 
városvezetésére is mindig számítha-
tunk a támogatások terén.

Még ennél is beszédesebb az az 
infrastrukturális fejlődés, amely ez 
idő alatt megvalósult. A nagy múl-
tú Kinizsi Utánpótlás Sportegyesü-
let 2014-ben ünnepelte megalaku-
lásának 100. évfordulóját, melyre az 
alkalomhoz illő sportos rendezvény-
sorozattal és a Fóti úti sportpálya le-
látójának felújításával emlékeztünk 
meg. 2015-ben ugyanitt a régi földes 
pálya is megújult egy modern, locso-
lófejekkel ellátott füvespályává. A je-
lenlegi öltöző- és irodaépület 2016-
ban újult meg, a Sportcentrumban 
található homokos pálya homokcse-
rén és szegélyezésen esett át 2019-
ben. 2020-ban megvalósult a ré-
gen várt modern pályavilágítás, va-
lamint a kézilabda munkacsarnok 
műszaki átadására is 2020. novem-
ber 26-án került sor. Szintén 2020-
ban kezdte meg működését a VSD 
Jégcsarnok, valamint átadásra ke-
rült a Duna-parti Nyíltvízi Edzőköz-
pontunk is. 2021-ben átadtuk a na-
gyon várt Magyarság Sportcsarno-
kot, 2023-ban pedig a hozzá tarto-
zó öltöző- és irodaépületet is, ahová 
be tudott költözni az egyesület veze-
tősége. Közben felkerültek a napele-

mek a kézilabda csarnok és a nyílt-
vízi edzőközpont tetejére is, amelyek 
nagyban segítik a gazdaságos műkö-
désünket. És már lehet látni az utcá-
ról is, hogy a Fóti úton mindig nagy 
élet van: a kerítésprojektünk is lezá-
rult. Évek munkájával saját ruháza-
ti brandet építettünk, és örömmel 
tapasztaljuk, hogy szívesen viselik a 
környéken élők. Mára már két telep-
helyünkön sportboltunk is üzemel, a 
Fóti úton büfé szolgáltatással egybe-
kötve. Városszerte megjelennek pla-
kátjaink és aktívan működnek on-
line felületeink, webshopunk is.

Anyagi segítséget tudtunk nyújta-
ni a Dunakeszin található általános 
és középiskolák tornatermeinek fel-
szerelésében. A folyamatos üzemel-
tetésben is sok munkánk van, a VSD 
pályakarbantartó- és pályaépítő gé-
peket is vásárolt mind a Fóti úti-, 
mind a Magyarság Sportcentrum fü-
ves pályáinak építésére és karbantar-
tására. 2021 óta én vezetem a Duna-
keszi Városi Sport Kft-t, mely cég a 
VSD infrastruktúrájának kezelésé-
re alakult. Így a VSD csarnokait és 
még a Radnóti Gimnázium csarno-
kát is takarítjuk, szintén a VSD mo-
dern gépeivel. Buszainkkal nem csak 
a VSD sportolóit szállítjuk, de a sza-
bad kapacitás erejéig a városi intéz-
ményeknek is nyújtunk szállítási 
szolgáltatást. Nyíltvízi Edzőközpon-
tunkban pedig az egész ország terü-
letéről fogadunk sportolókat, akik 
nálunk edzőtáboroznak” – méltán 
sorolja az elért eredményeket Temes-
vári István, aki hosszú évtizedek óta 
meghatározó egyénisége Dunakeszi 
sportéletének. 

A közkedvelt sportvezető arról is 
ír, hogy nem volt könnyű és a jövő-
ben sem lesz könnyű az út, melyen 
végig kell mennie az egyesület ve-
zetőinek, amire hatással van – sok 
egyéb mellett - a gazdasági környe-
zet változása, a sportfinanszírozás 
csökkenése, az inflációs várakozá-
sok. 

„Ezek azok a dolgok, melyek miatt 
nagyon hálás és büszke vagyok, eze-
kért érdemes és muszáj ezt továbbfej-
leszteni! De kicsit el is fáradtam. Ma-
radok a közelben, de az irányítást át-
adom egy fiatalabb generációnak.

Egy sportoló, Lionel Messi gondo-
latával szeretném lezárni gondolata-
imat: ’Az igazi bajnokok a célt látják 
maguk előtt, nem pedig az akadályo-
kat” - zárja nyilatkozatát Temesvári 
István.

Somfai Kriszti

Temesvári István, a Városi 
Sportegyesület Dunakeszi elnöke 11 év 
szolgálat után bejelentette lemondását. 

Az elnöki pozíciót Lindner Ádám, az 
egyesület eddigi alelnöke vette át.

LEMONDOTT TEMESVÁRI ISTVÁN, A VSD ELNÖKE

Temesvári István kollégáival 
és az önkormányzattal 

együttműködve 11 év alatt 
Pest vármegye legnagyobb 

egyesületéve formálták 
a VSD-t
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A MAGYAR SPORTOLÓK REMEKÜL SZEREPELTEK A SZEGEDI MATY-ÉRI KAJAK-KENU 
VERSENYPÁLYÁN RENDEZETT EURÓPA-BAJNOKSÁGON. AZ „ARANYTERMÉSBŐL” KÉT 
NAGYSZERŰ GYŐZELEMMEL VETTE KI RÉSZÉT LUCZ ANNA IS, AKINEK DUNAKESZIN, A 
RASZTOTZKY JÁNOS ELNÖK-VEZETŐEDZŐ IRÁNYÍTÁSÁVAL MŰKÖDŐ DUNAKESZI KAJAK 
CLUBBAN KEZDŐDÖTT SPORTPÁLYAFUTÁSA.

A ma már az újpes-
ti színekben versenyző 
Anna a K-1 200 méte-

res spirtszámban imponáló fö-
lénnyel nyerte az első aranyér-
met. Mint a nemzetisport.hu írja 
„sprintszámban nem jellemző, 
hogy valaki fél hajót ver az el-
lenfeleire, neki viszont nem oko-
zott gondot.   ’Hűha, az tényleg 
sok…’ – lepődött meg a futam 
után az egész évben az ötszázas 

távra készülő Lucz, aki verseny-
zés közben csak magára figyelt, 
így fogalma sem volt, milyen fö-
lényesen lett Európa-bajnok.”

Lucz Anna a K-1 200 méte-
ren elért diadalt párosban újabb 
győzelemmel koronázta meg, 
aki K-2 200 méteren világ-és Eu-
rópa-bajnok társával, Kiss Blan-
kával újabb Európa-bajnokságot 
nyert.

MTI/Kovács Tamás

Lucz Anna újabb két Európa-bajnoki 
címmel gyarapította éremkollekcióját

A NEMZETKÖZI JUDO SZÖVETSÉG KÖZÖLTE A KÉTÉVES KVALIFIKÁCIÓS SOROZAT VÉG-
EREDMÉNYÉT, S ERRŐL LEVÉLBEN TÁJÉKOZTATTA A HONI SZÖVETSÉGET ÉS A MAGYAR 
OLIMPIAI BIZOTTSÁGOT. A SZAKADKÁRTYÁK KIOSZTÁSÁNÁL A MAGYAROKNAK IS JU-
TOTT EGY, AMELY VALÓJÁBAN KETTŐT ÉR: CSAPATBAN IS SZEREPELHETÜNK A PÁRIZSI 
OLIMPIÁN.

Amint arról már koráb-
ban többször beszá-
molt a judoinfo.hu, a 

sorozatban öt versenyző vív-
ta ki az indulás jogát Párizsba: 
Tóth Krisztián (90 kg, MTK 
Budapest), Pupp Réka (52 kg, 
Atomerőmű SE), Özbas Szofi 
(63 kg, BHSE) és Gercsák Sza-
bina (70 kg, Atomerőmű SE) 
direkt kvótával, Ungvári Atti-
la (81 kg, Budaörsi SC) pedig 
kontinentális kvótával lehet az 
ötkarikás játékok résztvevője.

Nagy András, a Magyar Judo 
Szövetség főtitkára elmondta: 
az IJF a sorozat lezárultával ki-
osztotta a rendelkezésére álló 
szabadkártyákat is, Magyaror-
szág pedig a szerencsések közé 
került, no persze nem alap-
talanul. A párizsi torna csa-
patversenyének kiírásakor ti-
zennyolcban határozták meg 
a résztvevő országok számát, 
a kvalifikációs rendszerben 
azonban csak tizenhét bizto-
sította be a helyét. A rangsor 
tizennyolcadik pozíciójában 
zárt a magyar csapat, amely 
ezért kapott egy plusz kvótát, 
így – a sportág hazai történeté-
ben először – részt vehet az öt-
karikás csapatversenyben.

Ez a plusz kvóta az Európa-
bajnoki bronzérmes Pongrácz 
Bencének (VS Dunakeszi) ju-
tott, aki nemcsak csapatban 
léphet majd tatamira Párizs-
ban, hanem részt vehet a 66 ki-
logrammosok egyéni küzdel-
meiben is. Tehát a plusz egy 
kvóta a valóságban kettőt ér…

Pongrácz Bence is indulhat 
a párizsi olimpián!
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A VSD CHEERLEADER SZAKOSZTÁLYA REMEK TELJESÍTMÉNNYEL 
SZEREPELT A MAGYAR CHEERLEADER BAJNOKSÁGON! 

A TÖBB MINT 1000 SPORTOLÓT MEGMOZGATÓ VERSENYEN 
5 SZÁMBAN MAGYAR BAJNOKOK LETTEK A LÁNYOK, ÉS MÉG 

EGY BRONZÉRMET IS SIKERÜLT ELHOZNIUK AZ EGYESÜLET 
SZÁMÁRA. A LÁNYOK FANTASZTIKUSAN TELJESÍTETTEK, 

FELÜLMÚLTÁK EDZŐIK ELVÁRÁSAIT.

„Az egész napot kimerítő ver-
senyzés jellemezte, sportoló-
inknak minden versenyszám-
ban ki kellett tenniük magu-
kért, de a munkájuk meghozta 
gyümölcsét, az eredményhir-
detés már örömmel töltötte el 
őket, és büszkén néztek a meg-
érdemelt díjakra” – nyilatkoz-
ta lapunknak Kundlya Zsófia 
szakosztályvezető.

Gratulálunk a VSD Junior és 
All Stars csapatainak, valamint 

a felkészítő edzőiknek! Most 
pihennek a lányok, de szep-
temberben újra szeretettel vár-
ják az érdeklődőket az edzései-
ken (3-18 éves korig). 

Hajrá Dunakeszi Cheer-
leaders!

Elérhetőség:
Szakosztályvezető: 

Kundlya Zsófia
dunakeszipompon@gmail.com

Tel.: 06 70 379 0577

A VSD Cheerleader szakosztály sportolói 
öt számban nyertek magyar bajnokságot

VIRÁG ÉS DEKORÁCIÓS ÜZLETVIRÁG ÉS DEKORÁCIÓS ÜZLET

2120 Dunakeszi, F2120 Dunakeszi, Főő út 56. út 56.
Tel.: 30/664-3331Tel.: 30/664-3331

Nyitva tartás:Nyitva tartás:  Hétfő-Péntek: Hétfő-Péntek: 7:00–19:00 7:00–19:00 
SzombatSzombat: : 8:00–16:8:00–16:0000 •  • VasárnapVasárnap: : 8:00–16:008:00–16:00

www.pawww.passsziom.husziom.hu

•  Hatalmas vágottvirág választék
•  Rengeteg cserepes virágzó  

és zöldnövények
•  Menyasszonyi csokrok, 

asztalidíszek készítése
•  Temetési koszorúk, sírdíszek 

egyedi megoldásokkal
•  Évszakonként változó 

dekorációs kellékek
•  Lakás és iroda dekorálása élő- és 

minőségi selyemvirágokkal!

2024. május 2.
Aranyos Brendon Dominik 

– Sztrehovszki Eszter
 

2024. május 4.
Dimény Zsolt – Papp Kincső

Schwanner Máté – Lőrincz Katalin
Lenkey Imre – Dr. Mizsák Éva

Nagy József – Rácz Ilona

2024. június 13.
Lőrincz Csaba – Strbik Réka

Házasságot 
kötöttek



Cím: 2120 Dunakeszi, Rév út 50. • Telefon: 27/341-830
E-mail: rev98kft@vnet.hu • Nyitva: Minden nap!
Szeretettel és szakértelemmel várjuk Önt!

Rév Festék Kisáruház

MERT MI ÉRTÜNK HOZZÁ...

Egy megújult klasszikus, amely évtizedekig 
védi a házát. Színre keverhető.
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E-mail: rev98kft@vnet.hu • Nyitva: Minden nap!
Szeretettel és szakértelemmel várjuk Önt!

Rév Festék Kisáruház

MERT MI ÉRTÜNK HOZZÁ...

*
30 év – 30% 

minden Soudal purhabra 
és szilikonra július 16-án, kedden. 

Kedves Vásárlóink!

Idén júliusban ünnepeljük 
üzletünk nyitásának 30. évfordulóját.

Ennek apropóján július 16-án, kedden egy 
egynapos, 30%-os villámakciót hirdetünk minden 

Soudal termékre a készlet erejéig.

Köszönjük minden partnerünknek, hogy ilyen 
hosszú időn át kitartottak mellettünk.


